
Protokol nr Ll/18

z pzebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 16 paidziernika 2018 r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Uzgdu Miasta Wloclawek

Zielony Rynek 11/13



W dniu 16 pa2dziernika 2018 roku o godzinie 9:00 w sali nr 4 Uzedu Miasta Woclawek pay ul. Zielony Rynek

11/13 rozpoczE4y sig obrady Ll sesji Rady Miasta Woclawek Vll kadencji, kt6rq zwolal i ktorej pzewodniczyl

Pzewodniczqcy Rady i/iasta radny Rafal Sobolewski.

Ad. I

Sprawy organizacyjne

- otwarcie sesji.

Pzewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski otwozyl obrady Ll sesji Rady Miasta Woclawek, witajqc

Prezydenta Miasta, ZastQpmw Prezydenta Miasta, zaproszonych go6ci, a tak2e zebranych na sali uzednik6w,
pzedstawicieli mediow, mieszkahc6w miasta oraz radnych uczestniczqcych w obradach.

- stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, PzewodniczEcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski stwierdzil, Ze na stan
25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest zgodnie z listq obecnoi;ci 20 radnych, a zatem obmdy sesyjne
w dniu 16 pa2dziernika br. sq prawomocne.

Lista obecnoSci radnych z Ll sesji Rady Miasta stanowt zalAcznik do potokolu,

Lista osob uczestniczqcych w Ll sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokolu.

- pzyjecie protokolu z obrad L sesji Rady Miasta

Pzewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, 2e w Biuze Rady Miasta oraz w Biuletynie
lnformacji Publicznej Uzedu Miasta udostgpniony byl do wglqdu projekt protokolu z obrad L sesji Rady Miasta
woclawek Vll kadencji, ktdra odbyla sie 28 wzesnia 2018 roku, z kt6rym radni mogti sig zapoznad iwniedi
ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i uzupelniei.

- zmiany do pozqdku obrad L sesji

Pzewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, 2e wtaz z zawiadomieniami o obradach
pneslany zostal pozqdek obmd. w zwi4zku z tym Pan Pzewodniczqcy zwr6cil siq z zapytaniem czy ktoS
z radnych pragnie zglosi6 do niego zmiany, jednoczesnie pzypominajqc, ze zgodnie z art. 20 ust.4 ustawy
0 samozqdzie gminnym do zmiany w pozqdku obrad wymagana jest zgoda wnioskodawcy.

Glos zabrala radna Oloa Krut-Horonziak, kt6ra pzedstawila wniosek wypracowany na posiedzeniu Komisji
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska z dnia 15 pa2dziernika 2018 r.

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska na posiedzeniu w dniu 15 pa2dziemika opiniujqc projekt
uchwaly w sprawie okreslenia warunk6w udzielenia bonifikaty i wysokosci stawki procentowej od oplaty
za pzeksztalcenie prawa u2ytkowania wieczystego w prawo wlasnoSci nieruchomoSci dla spoldzielni
mieszkaniowych, po negatywnym zaopiniowaniu pojektu uchwaly sklada wniosek o zdjgcie z pozqdku obrad sesji
Rady Miasta Woclawek w dniu 16 pa2dziernika 2018 r. wy2ejwymienionq uchwalg argumentujqc, 2e wprowadzona
w dniu 5 pa2dziemika 2018 r. uslawa o uwlaszczeniu grunt6w z dniem 1 stycznia 2019 r. pzeksztalcenie prawa
uZytkowania wieczystego w prawo wlasno6ci gruntdw zabudowanych budynkami mieszkalnymi ijednorodzinnymi,
welorodzinnymi wraz z budynkami gospodarczymigara2ami oraz innymiobiektami lub uz4dzeniami budowlanymr
umozliwiajqcymi prawidlowe i racjonalne kozystanie z budynk6w mieszkalnych, obejmuje mozliwosci4 rozwiqzari
ustawowych r62ne podmioty stqd objqcie proponowanq bonifikat4 tylko garaZy nale|y uznai za nieuzasadnione



na etapie koniecznego, kompleksowego podejscia do rozwiqzah udzielanych bonifikat dla wszystkich okre6lonych

ustawowo podmiot6w, wladajqcych gruntami zabudowanymi budynkami mieszkalnymi.

PodkreSlam glosowanie. Za wnioskiem zaglosowalo 8 radnych, pneciwko 1 glos, bez glos6w wstzymujqcych sig.

Od siebie dodam, 2e w trakcie dyskusji podnoszone rownie2 byly szczegolowe uwagi i wady wniesionego proiektu

uchwaly, w tym r6wnie2 podstawy prawnej. Jak wida6 dzisiaj na stolach otzymalismy tak zwanq poprawkq

wprowadzajqc4 wlasciwe podstawQ prawnq. Nie mniej w dniu wczorajszym Komisja miala opatzony podpisem

radcy prawnego, kt6ry opiniowal, 2e nie ma 2adnych uwag i zastnezeh, proszg wobec tego pzyj4i jak
profesjonalnie i merytorycznie rozpatrywany byl ten projekt na posiedzeniu Komisji, 2e w dniu dzisiejszym, pan

radca prawny, kt6ry nie jest pracownikiem Uzgdu Miasta, skorygowal swoj4opiniQbezzastzeZeh,2e zastaezenie
zostalo dzisiaj poprawione. Tych wniosk6w i uwag bylo znacznie wiecej, ale reasumpcja dyskusji zasadza siq w tej

tresci kt6r4 odczytalam. Na marginesie tylko powiem, 2e opr,6cz budynk6w gara2y jest na pzyklad taki podmiot,
jak lokale u2ytkowe i lokale handlowe i Rada Miasta, wszystko jedno czy na tzy dni pzed wyborami czy po, na
pewno bgdzie musiala podjqi kompleksowe rozstzygnigcia prawne, a nie, m6wiqc tak kolokwialnie, wydlubywanie
pewnych element6w pzed wyborami 21 pa2dziemika. To nie na tym siq cala zecz zasadza, to jest bardzo, bardzo
powa2ny problem do rozwa2enia dla pzyszlej Rady Miasta, dla pzyszlego Prezydenta miasta, nie m6wiqc o tym,
2e wymaga to bardzo dobrego, szczeg6lowego zanalizowania ustawy. Na dzien dzisiejszy bardzo bym prosila,
je2eli ktos ma pzyklad z terenu Polski, kt6ry samozqd ju2 podjql takquchwalg. Dzigkujq bardzo.

Glos zabral radnv Stanislaw Wawzonkoski - Panie Pzewodnicz4cy, Panie Prezydencie, Wysoka Rado wczoraj
na obradach Komisji Gospodarki Miejskiej mieli6my do rozpatzenia trudny i powa2ny temat. Powazny dlalego, 2e
zadko sig zdaza, zeby pod obrady trafial projekt obywatelski tym bardziej, 2e poparty wedlug deklaracji wieloma
setkami glos6w. Powodowany troskq o interes wla6nie tych wnioskodawc6w, ale jednocze6nie z troskq
i z szacunkiem dla regulamin6w i prawa jakie sami sobie w ciqgu tej kadencji stanowilismy, z b6lem uznawalem
wczoral, 2e ten projekt nie nadaje siq pod obrady naszej sesji. po pierwsze on uqgal pewnym podstawowym
zasadom, kt6re sqzapisane w poszczeg6lnych paragrafach naszego miejskiego statutu. Co pnwda deklarowano
liczbg tzystu glos6w poparcia, ale tych glos6w nawet nam nikt nie pokazal. Nie wiem dlaczego, bo nie chodzio to,
zeby je drukowac i ka2demu dac do rgki, bo to szkoda papieru, ale pzynajmniej, 2eby ktos t4liczbe pokazaf.
Uzasadnienie jakie bylo zawarte do tego projektu uchwaly jest nie podpisane, skutki finansowe pokazano
na podstawie symulacji tzech wybranych tylko pzykladdw. Poza tym rodz4sig wqtpliwogci, tak2e innej natury, czy
uchwala dotyczy tylko samych sp6ldzielni mieszkaniowych, a czemu nie innych podmiot6w. Czy ta uchwala, projekt
tej uchwaly, nie zawiera bledu trw. zasady powszechnoi;ci. Je2eli stanowimy prawo miejskie to ono powinno
odnosid sip do tego problemy do wszystkich podobnych pzypadkow. Mamy negatywnq opinig skarbnika, are
najwazniejsze w tym wszystkim, to ja na Zadnym z tych dokument6w nie spotkalem i nie zobaczytem podpisu
Prezydenta, szefa organu wykonawczego. Ja nie wiem, ten stosunek, to zdanie czy za czy pzeciw, obojgtnie jak
Rada bgdzie glosowad, Prezydent powinien takie zdanie wyrazii. Panie Pzewodniczqcy, jeaeli s4 inne powooy,
kt6rych mysmy na tej Komisji nie znali, to proszg je z tej m6wnicy pzekaza6, 2ebysmy, powiedzial bym, z jednej
strony byli wiemi zasadom prawa i naszego statutu, a z drugiej strony podeszli merytorycznie do rozpatzenia tego
problemu. Dziqkujq.

Glos zabral radnv Jaroslaw Chmielewski- Panie Pzewodniczqcy, Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Ja wnoszg
wniosek pzeciwny, kt6ry tutajzostat zgloszony, jestem za utzymaniem tego w pozqdku obrad, ja tylko paypomng
Paistwu, 2e Pahstwo tak du2o m6wicie na temat obywatelskosci, na temat tego, zeby oddai mieszkancom
decydowanie, 2e to mieszkaicy zglosili ten projekt uchwaly. Tzysta os6b podpisalo sig pod tym projektem uchwaly,
dlatego uwazam,2e powinniSmy dzisiaj go procedowad ipowinnismy dzisiaj tutaj wsp6lne stanowisko na Radzie
Miasta wypracowa6 i podjE6 ten projekt uchwaly. w zwi4zku z tym, prosze pahstwa o to, 2ebysmy zaglosowali
za utzymaniem tego w pozqdku obrad. Dziekujg.

Glos zabrat Pzewodniczacv Radv Miasta Rafal Sobolewski- dzigkujg, ja tylko powiem kilka sl6w o wprowadzenru
tego do pozqdku obrad. Jest to inicjatywa uchwalodawcza iz szacunku dla tego,2e takich inicjatyw nawet
nie mielismy wiele iona jest pzygotowana dobze, jezeli chodzi o listy mieszkahc6w, one byly dost?pne
i pzekazywana byla ta infonnacja, ze zostaly ju2 sprawdzone pzez wydzial spraw obywatelskich, i nie bylo



zastze2ei Wydzialu Spraw Obywatelskich do zlo2onych podpis6w. Natomiast rozumiem obawy, te2 nie chcq

procedowad projeK6w, K6re s4 wadliwe. Wdzq pewne Swiatelko w tunelu, a mianowicie, je2eli stalo by sig tak,

2e ten projekt zawiera jednak jakie6 wady, kt6re wyszly podczas pracy Komisji Gospodarki, w6wczas mamy

w zanadzu projekt prezydencki, kt6ry r6wnie2 reguluje te kwestie, one sq bardzo zbie2ne z tym, czego dotyczyla

inicjatywa uchwalodawcza i w zwiqzku z tym, Ze ja chcialem szanowa6 inicjatywg ustawodawcz4 jako pieMszy

poddalem pod procedowanie ten projekt uchwalodawczy, natomiast takjak powiedzialem mamy w zanadzu projekt

prezydencki, ja oczywi6cie poddaje pod glosowanie za chwile wniosek Pani radnej, natomiast o godzinie 10.30

ogloszg przerwg i wtedy bedziemy mogli pochylid sig nad tymi sprawami zwiqzanymi z formalnymi zeczami i tak

dalej i wtedy zdecydowa6 jak te kwestie poprowadzi6 dalej, natomiast je2eli Pani nie wycofuje wniosku, ja czynig
zadoSd Paniwnioskowi.

Glos zabrala mdna Oloa KrulHoronziak - Panie Pzewodniczqcy ja nie mogg wycofai wniosku, poniewaz jest to
wniosek Komisji, pzypominam jeszcze nz, o6miu radnych glosowalo za pzedstawieniem tego wniosku,

odczytalam jego tre6d, kt6ra byta ustalona, a o6miu radnych nie jest osobami, ktore nie zwiqzane sqz okreSlonymi
grupami politycznymi, wiqc tutaj porozumienie bylo merytoryczne.

Pzewodniczacv Komisii Rafal Sobolewski - my vanujemy to wszystko dziqkujemy za te informacjQ. Tak jak
powiedzialem, wszystkie rozwiqzania stoj4 pzed nami jeszcze otwarte. w zwiqzku z czym poddajq wniosek pod
glosowanie Komisji Gospodarki, kt6ry zostal zgloszony pzez Pzewodnicz4cq Paniq radnq Krut-Horonziak

Za pzyjqciem wniosku opowiedzialy sig 2 osoby, w zwiEzku z czym wniosek nie uzyskal wymaganej wiqkszo$ci.

Ad.2

Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski pzedstawil Radzie Miasta informacje z dzialalno6ci miasta w okresie
migdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 14 wze6nia 2018 roku do dnia 16 paidziemika 2018 roku
i pzedstawia sig nastqpujqcoi

W zakresie dzialan Biura Zamdwiei Publicznych m.in.:

- zawarto 4 umowy dotyczqce udzielenia zam6wienia publicznego, w tym m.in. umowe na utzymanie i konserwacjg
o6wietlenia ulic miasta Woclawek. Umowa zostala zawarta 1 pa2dziemika z konsorcjum firm ENERGA O6wietlenie
Sp. z o.o. z siedzibqw Sopocie na kwotg 1.211.466,41210tych brutto. Termin realizacjilego zadania: od 1 stycznia
do 30 listopada 2019 roku.9 pa2dziemika zost ala zawafta umowa z Firmq In2ynieryjno - Drogowq DRocToM
sp. z 0.0. z siedzibq we woclawku na budowe miejsc postojowych w ciqgu ulicy planty ll. wartosc umowy
to 215 784,13 zlotych brutto, a termin realizacji: 50 dniod dnia zawarcia umowy.

Wydzial Inwestycji koordynuje i nadzoruje okolo 50 zadah inwestycyjnych z r62nym stopniem zaawansowania
realizacji. Tnvajq prace w parku na slodowie, jesteSmy w trakcie procedury pzetargowej majqcej na celu
wylonjenie wykonawcy rob6t budowlanych zwiqzanych z modernizacjq budynku Zespolu Szk6l Ekonomicznych,
tMa procedum odbiorowa modemizacji iwyposa2enia Centrum Ksztalcenia Praktycznego ptzy ul. Ogniowej,
Warto ptzypomniec m.in. o trwajqcej budowie 2lobka integracyjnego na Poludniu ipracach projektowych buoorvy
pnejScia podziemnego dla pieszych pod torami kolejowymi w rejonie ul. Radosnej - 3 pa2dziernika Wojewoda
Kujawsko-Pomonki wydal decyzjg o pozwoleniu na budowg, trwa uzgadnianle projektu wykonawczego pzez PKP.

W zakresie Wydzialu Polityki Spolecznej iZdrowia publicznego m,in.:

- 28 wze6nia dokonano wyboru i ogloszenia wynik6w otwartego konkursu ofert na realizacje zadania publicznego
z zakresu pomocy spolecznej polegajqcego na zapewnieniu schronienia osobom bezdomnym z terenu miasta
woclawek w okresie od 1 pa2dziemika 2018 r. do 30 wzesnia 2020 r. pzez organizx,je pozazqdowe oraz inne
podmioty prowadzqce dzialalnoS6 pozytku publicznego - na realizatora zadania wybrano Caritas Diecezji
Wloclawskiei.



- podpisano umowy z Pahstwowym Funduszem Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych na dolinansowanie
projekt6w w ramach,Programu wyr6wnywania ro2nic miedzy regionami lll" na: zakup g-osobowego samochodu

specjalnie pzystosowanego do pzewozu os6b niepelnosprawnych na zecz Domu Pomocy Spolecznej

"Na 
Skarpie", zakup 1S-osobowego autobusu do pzewozu os6b niepelnosprawnych na zecz SP nr 5 z Oddzialami

Integracyjnymi we Wtoclawku oraz na utwozenie 3-4 miejsc pracy dla os6b niepelnosprawnych. L4czna kwota

doflnansowania wynosi 3'19 595,00 zl.

- rozpoczeto realizacje projektu ,,AktywnoSc Woclawskich Senior6w" (edycja 2018), w kt6rym bieze udzial okolo
100 wtoclawskich seniorow. W ramach projektu seniozy uczestniczqw zajgciach kulturalnych, kt6re odbywajqsig
w Centrum Kultury 

"Browar 
8."

W zakresie dzialalnoSci Wydzialu Edukacji m.in.:

- z okali Dnia Edukacji Narodowej 10 pa2dziemika w Szkole Podstawowej Nr 22 we Woclawku odbyla sie
uroczysto66 wrgczenia nauczycielom wloclawskich szkol i plac6wek Nagr6d Prezydenta Miasta Woclawek,
a pracownikom administracyjno - obslugowym wyr62niei. Za szczeg6lne osiqgniQcia w pracy dydaktyczno -
wychowawczej uhonorowanych zostalo 66 nauczycieli, natomiast za wyo2niajqcq i dlugoletni4 prace na zecz
szk6l i plac6wek wyr62nionych zostalo 20 pncownik6w niepedagogicznych.

- 9 pa2dziemika na Migdzyosiedlowym Basenie Miejskim we Woclawku odbylo siq spotkanie podsumowujqce

realizacjg V edycji projektu Umiem plywad 2018. W spotkaniu udzial wziql m. in. polski plywak specjalizujqcy sig
w stylu gzbietowym, misttz Europy na krotkim basenie i rekordzista Polski na dystansie 50 m stylem gzbietowym
Tomasz Polewka. W Gminie Miasto Woclawek w V edycji programu ,,Umiem Plywa6" uczestniczy 25 grup dzieci
z klas 1 - 3. Ka2da grupa liczy 14 - 15 os6b. SEto uczniowie z 13 wloclawskich plac6wek o5wiatowych.

W zakresie dziatah Wydzialu Rozwoju:

- w zwiqzku z konkursem ogloszonym pzez Instytucjg Zazqdzajqcq Kujawsko-Pomorskim Regionalnym
Programem Operacyjnym na lata 2014-2020 w ramach Dzialania 3.3 Efektywno6i energetyczna w sektoze
publicznym imieszkaniowym, Schemat: Modemizacja energelyczna budynk6w publicznych w ramach polityki

terytorialnej, '10 pa2dziernika zostal zlo2ony wniosek o dofinansowanie pzedsigwzigcia pn. 
"Termomodernizac.la

budynk6w u2yteczno6ci publicznej na terenie miasta Wloclawek - etap V". Calkowita wa(056 inwestycji wynosi
3 189 801,54 zl przy dofinansowaniu z EFRR w kwocie 2 392 351,18 zl. Pzedmiotem projektu bgdzie glgboka
i kompleksowa termomodemizacja dw6ch budynk6w uZyteczno6ci publicznej, tj. Szkoty podstawowej nr s
z Oddzialami Integracyjnymi (budynek A) i Pzedszkola Publicznego nr 16 we Woclawku.

- 28 wze6nia zakoriczyly sig konsultacje spoteczne dotyczqce projektu uchwaly Rady Miasta Woclawek w sprawie
okreslenia zasad wyznaczania skladu oraz zasad dzialania Komitetu Rewitalizacji. Komitet ma stanowie forum
wspOlpracy idialogu interesariuszy z organami gminy w sprawach dotyczqcych prowadzenia i oceny Gminnego
Programu Rewitalizacji Miasta Woclawek na lata 2018-2028 oraz pelnid funkcjg opiniodawczo-doradczE
Prezydenta Miasta Woclawek w zakresie rewitalizacji. Protokol z konsultacji spolecznych podany zostal do
publicznej wiadomo6ci na oficjalnej stronie Gminy Miasto Woclawek www.wloclawek,pl oraz na stronte
podmiotowej Miasta w Biuletynie Informacji Publicznej.

W okresie miqdzysesyjnym pzedstawiciele Centrum obslugi Inwestora uczestniczyli w miedzynarodowych targach
inwestycji i nieruchomoici EXPO REAL 2018 w Monachium, w Niemczech w dniach 7 - 10 pa2dziemika w ramach
prqektu ,,lnvest in Bit CITY 2. Promocja potencjalu gospodarczego oraz promocja atrakcyjno6ci inwestpyjnej
miast prezydenckich wojew6dztwa kujawsko-pomorskiego".

WSr6d wydazei i zawod6w, jakie odbyly sie w omawianym okresie dzigki wsparciu finansowemu gminy miasto
Woclawek, najwiekszym byl Anwil Polmaraton Wloclawek. 7 pa2dziemika w ramach imprezy poza biegiem
gldwnym odbyl sig bieg na dystansie 10 km oraz biegi dla dzieci i mlodzie2y. W ptzygotowaniach do imprezy
uczestniczylo Biuro Sportu i Turys$ki. Organizatorem zawod6w byl Lekkoatletyczny Klub Sportowy Vectra. Warto
dodai, 2e 9 paidziemika Woclawek otzymal nominacje na Miasto - Gospodaza Lekkoatletycznych Mistzostw
Polskiw 2020 roku.



Pzewodniczacy Rady Miasta Rafal Sobolewski - bardzo dzigkujq Panie Prezydencie, ja pozwolq sobie pzekazad
jeszcze informacjg, kt6ra uzupelnia jeszcze troszeczk? to co powiedzial Prezydent, a jednoczesnie dotyczy Rady

Miasta, a mianowicie 15 pa2dziernika do mnie jako do Pzewodnicz4cego Rady Miasta wplynglo pismo od Pana

Krystiana Luczaka, w kt6rym pisze: w zwiqzku z zazqdzeniem nr 2711 2018 Prezydenta Miasta Woclawek
z dnia 28 wze6nia w sprawie powolania mojej osoby na Dyrektora Galerii Sztuki Wsp6lczesne.j we Woclawku
z dniem 15 pa2dziemika zrzekam sig mandatu radnego Rady Miasta Wloclawek podpisano Krystian Luczak.

Pzewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjg nad zagadnieniami dotyczqcymi pzedstawionej
pzez Prezydenta Miasta informacji migdzysesyjnej.

W dyskusii udzial wzieli:

Glos zabral Jaroslaw Chmielewski: - Panie Prezydencie, Panie Paewodniczqcy, Wysoka Rado. W Pairskim

sprawozdaniu, Panie Prezydencie, zabraklo informacji na temat Paiskiej aktywnosci, je2eli chodzi o ostatniq
tMajacq kampanie wyborcz4 a ja niestety nie zabronie nikomu prowadzenia kampanii wyborczej ale obseMujg
tutaj wiele takich zeczy niepokojqcych, bo uwa2am, 2e prowadzona kampania wyborcza jest nieetyczna, to znaczy
mam tutaj na mysli wykozystywanie Uzedu Miasta czy tez Pafrskiego stanowiska, do prowadzenia tej kampanii

wyborczej, no bo Panie Prezydencie jak nazwac to, 2e je2dzi Pan po spolkach miejskich, po instytucjach miejskich
jak chodby MOPR i m6wi Pan tam o tym, 2e bgdzie Pan w najbli2szym czasie pzekazywal podwy2ki tym ludziom.
Jak nazwaC inaczej to, 2e w gazetach bezplatnych pojawiajEsig artykuly sponsorowane, kt6re nie sqobrandowane
logo Platformy Obywatelskiej, kt6rejjest Pan kandydatem, tylko napisany artykul sponsorowany. Czemu Pan nie
powie ile tak naprawdg to kosztuje nas podatnik6w ijak by Pan byl upzejmy nas tutaj jeszcze pzed wyborami,
nie po 21 pa2dziemika poinformowai, jak w ostatnim czasie wzrosla kwota pzeznaczana pzez Uzqd Miasta
i Spolki Miejskie na media. WQczam ostatnio telewizor patrze, a tam jest reklama Saniko, w kt6rej to pani z reklamy
firmy Saniko m6wi o tym, jak to piqknie Marek Wojtkowski robi pewne zeczy, wiqc powiem tak, gdyby to nie byla
kampania wyborcza, no to mo2na by powiedziei dobze jest Pan uzgduj4cym Prezydentem, ale wie pan

doskonale, 2ejest kampania wyborcza itakie sytuacje nie powinny miei miejsca. A proszq powiedzie6 czy Miejskie
Pzedsiebiorstwo Energetyki cieplnej bgdzie prowadzii rurq z cieplem do Kqkowej Woli, bo ostatnio tam odbyla
siq lekcja do$czEca wychowania ekologicznego ciep{a, a potem na facebooku dyrektor szkoly czy te2 pracownik
tej szkoly pokazywal czek, kt6ry zostal pzekazany pzez MPC na dwa tysiqce zl, a wiemy pzeciei, 2e panski

najblizszy wspolpracownik - pan prezes wlasnie MPC- u kandyduje na burmistza Bzescia Kujawskiego, czy Pan
uwaza, 2e to jest wlaSciwe, czy Pahska zastgpczyni, kt6ra kandyduje na wojta wzigla urlop, je2eli chodzi
0 wykonywanie swoich obowiqzkdw, bo w godzinach pracy jest widzrana w gminie Wloclawek na ro2nego rodzaju
spotkaniach. chcialbym, 2eby Pan siq odni6sl r6wnie2 do tego. I Panie Prezydencie jakby pan byl upze;my
poinformowac, pojawia sie takie nazwisko, ktore z tego co wiem jest zatrudniony na umowg zlecenie w dw6ch
sp6lkach Marcin Kowalski, czy to jest jaka6 osoba, kt6ra jest zwiqzana z Panem, kt6ra pracuje u Pana w sztabie,
bo z tego co wem, to pobiera Srodkifinansowe dzisiajz dw6ch sp6lek z MPC-u i z Saniko, jakby pan byl upzejmy
nam powiedzie6 czy uwaza Pan, 2e to jest wlasciwe i etyczne. Dziqkuje.

Glos zabral radnv Kzvszof Kukucki - Panie Pzewodniczqcy, Panie Prezydencie, wysoka Rado. Ja bym chcial,
Zeby kampania wyborcza jednak zatzymala sig za dzwiami tej sali, natomiast kontynuuje moje pytanie z ostatniej
sesji Rady Miasta, bo wiecie, 2e temat pakietu ekologicznego dla Wtoctawka i jako6ci powietza jest dla minie
szczeg6lnie istotne, szczeg6lnie wazne iw zwiqzku z tym chciatbym zapytai Pana Prezydenta o rozstzygniecie,
czy zapadlo tozsttzygniqcie postgpowania pzetargowego na zakup autobus6w elektrycznych. chca pzypomnie6,
2e je2eli nie bqdziemy mieli 5% autobus6w elektrycznych, to tabor MPK nie bedzie mogl funkcjonowa6. Transport
zbiorowy w naszym miei;cie nie bgdzie m6gt funkcjonowad, pzewozi6 mieszkaic6w Woclawku, je6li nie bgdziemy
mieli pzyna.imniej 5% do 01 stycznia 2020 toku taboru elektrycznego, jest to zgodne z ustawq elektromobilnoSci
i .lest to wa2ne istotne i prosilbym o odpowied2. Dzigkujg.

Glos zabrala radna Mariola Gawlowska - Panie Pzewodniczqcy, Pansfuo Prezydenci, Szanowni Pafrstwo, Panie
Prezydencie pytanie do Pana. W lej chwili jest pigkna pogoda wigc pzemieszczanie sig ulicami, chodnikami
naszeg0 miasta jest w miarg bezpieczne, dlatego 2e widzimy gdzie sq ubytki w drodze, gdzie sEEw. dziury. panie

Prezydencie pytanie, czy w najbli2szym czasie zamieza Pan naprawi6 kostke, ubytki w drodze tu pzy Zielonym



Rynku. Wiem, 2e w fatalnym stanie sqchodniki i ulice, postawione s4slupki, kt6re oznaczaj4 2e naleZy te dziury

omija6, natomiast za momencik, gdy bqdqopady deszczu prawdziwa jesiei, slota zasloni te ubytki w drodze nie

tylko, je2eli chodzi o centrum miasta ale r6wnie2 o to, 2eby zweryfikowao, jakijest stan nawiezchni we wszystkich

dzielnicach, na wszysftich osiedlach bo niewqtpliwie jest to bardzo wa2ne dla wszystkich u2ytkownik6w drogi
pieszych i pojazd6w. Jest serdeczna prosba , 2eby to zrobic i proszg odpowiedziec czy zeczywiscie
wjak najbli2szym czasie zostanie to naprawione. Dzigkujq.

Glos zabral radny Piotr Czamecki - Panie PzewodniczEcy, Pahstwo Prezydencie , Wysoka Rado. Ja mam takie
pytanie do Pana Prezydenta, jako pracownik Saniko jako radny. Wysluchalem z uwagq Pahskiej wypowiedzi

w jednym z medi6w na temat tego, 2e Rada Miasta pzeglosowala 15 milion6w na gospodarkg odpadami.

W dalszej czQ5ci zapytal Prezydenta Miasta co zrobiono 2eby Spolkq Saniko jeszcze uratowac, a pzede
wszystkim, 2eby uratowac wysypisko na Machnaczu. Dzigkujg.

Glos zabral radnv Kzysztof Kowalski - Panie Pzewodniczqcy, Panie Prezydencie, Panie i Panowie Radni.

M6wil Pan, 2e konsekwentnie tzeba zmieniac to, co jest stare i budowa6 nowe, wigc ja mam pytanie Panie

Prezydencie czy m6wiqc o tych konsekwentnych Paiskich dzialaniach mial Pan na my6li konsekwentne

aneksowanie inwestycji w mie6cie, a co za tym idzie konsekwentne droZsze te inwestycje. Czy m6wiqc

0 konsekwentnych dzialaniach mySlal Pan o konsekwentnym wydlu2aniu oddawaniu wiqkszo6ci inwestpji
w miescie. Czy m6wiqc o konsekwentnych dzialaniach mial Pan na mysli konsekwentne wspieranie swojego
stolkowego koalicjanta SLD i konsekwentne obdarowywanie dzialaczy tych partii stanowiskami. Czy le|
konsekwentne wspieranie ifinansowanie Spolki MBM, kt6ra wiadomo, 2e nie wybudowala 2adnego mieszkania.

Czy to sq konsekwentne dzialania Panie Prezydencie, bo my konsekwentnie uwa2amy,2e sie Pan nie nadaje na

to stanowisko. Dziqkujg.

Glos zabral radnv Janusz Dgbczvhski - Panie PzewodniczEcy, Wysoka Rado, Pahstwo Prezydenci , Szanowni
Pafrstwo. Chcialbym dopytad odno6nie informacji Prezydenta w okresie miedzysesyjnym bo interesuje mnie ile
miejsc parkingowych bgdzie za t4 kwotg 215,000 zl. pzy ul. Planty ll. Ja konsekwentnie pzez cal4 kadencjg
domagalem sig budowy tam parkingow i chcialbym, je2eli Paistwo dysponujq taka wiedzE , dowiedziee sie ile
miejsc parkingowych za tq kwote bgdzie wykonanych. Chciatbym te| zapybe Pana Prezydenta, bo dochodzq
do nas takie sygnaly, 2e nastqpil znacz4cy wzrost w zatrudnieniu administracji, o wspomnianym tu ju2 dzisiaj
MPC-u i to ludzi z powiatu, a nie z naszego miasta. Tnecia sprawa, o kt6rej chcialem powiedzie6, ona ju2 tu byla
p0ruszana, to kwestia nieetycznego postgpowania Pana Prezydenta zwiqzanego z robieniem sobie kampanii pzed
samymi wyborami kosztem mieszkahc6w i miejskiej spolki bo pani z Saniko mowijak to pieknie Pan Prezydent sie
pochyla nad ka2dym mieszkancem, gdzie pod ka2dym domem mo2na wystawi6 faktycznie zbQdny spzgt isaniko
pzyjedzie i ten spz?t zabieze. Ja pamietam jak gdzieS miesiqc temu taki spzet zbedny musialem zapakowa6
na kampera i wywieSi na rog ul. Szkolnej, Jana Pawla i WiEzowej. Na koniec chcialbym powiedzie6 Kzysztofowi
Kukuckiemu, ktory m6wi, 2e nie robi kampanii, a tutaj s4dzialania konieczne proekologiczne to proszq sig zapoznad
r6wnie2 z zqdowym programem 

"Czyste 
powietze" tam mozna sig dowiedzied jak ta sprawa sie ksztaltuje.

Dzigkujq.

Glos zabral radnv J6zef Mazierski - Panie Pzewodniczqcy, Szanowni Panslwo Prezydenci. Panie Prezydencte
w tej sprawie , w kt6rej za chwile sig zapytam Pana, wystgpowa.lem do Pana dziesigi nzy na pi6mie, u pani

Prezydent Korpolak bylem szesnascie nzy, a mieszkaricy wystqpili pigd razy. Sprawa dotyczy ulicy Dziewiirskiej.
Moje wystqpienie jest pro6bqostatecznqw dniu dzisiejszym, a mianowicie 03 pa2dziernika zwrocilem sig do Pana
z pro6b4w imieniu mieszkanc6w o zabezpieczenie 6rodk6w finansowych w wysokogci40.000 zl., podalem rozdzial
600 rozdzial6017 na drogi wewnqtzne z pzeznaczenie czterdziestu tysigcy, bo rozstzygniety pzetarg daje, 2e

wykonawcy dali kwotg o 40.000 wigcej by to odbudowac, a pzypomn?, 2e uzgodnienie Ueedu Miasta bylo takie,
2e MPWIK wchodzi na budowg tej drogi kladzie kanalizacjq sanitarn4 MPC kladzie sprawy cieplownicze, natomiast
Uzqd Miasta odbudowuje tE drogg. No i tu chwala MPC wszedl, MPWIK, kt6re wywiq.zalo sig bardzo doDtze,
zrealizowalo, natomiast Uzqd Miasta od miesiqca wzeinia nie mo2e zrealizowac swojego zadania, o kt6re proszg,

a prosz? dlatego, 2e dzisiaj zgodnie z pismem Wydzialu Zamdwieh Publicznych, kierowanych do Wydzialu
Inwestycji, dzisiaj mija termin z pro6bq do Pana, Zeby podj4l Pan decyzje, zeby, podpowiem, je6ti nie mo2na,
z rczery bud2etowej, z rczevy celowej na inwestyc.ie, jakie przeznacza Pan, bo jako Komisja Rewizyjna,



to opiniujemy i wiem, 2e takie pzypadki s4 by dzisiaj poprosii Pana po nz ostatni, by dzisiaj Pan podjql decyzjg

do polnocy, by z rezerwy budZetowej pzeznaczy6 40.000 zl , by tEdroge dokohczye. ieSli nie podejmie Pan takiej

decfzji dzisiaj, to tzeba bgdzie organizowad nowy paetarg, nowe zam6wienie, ktore nie jest realne do
zrealizowania w tym roku. A m6wiq dlatego, 2e ta droga jest w tej chwili nieu2ytkowana, nie mo2na peejechac

i dlatego proszq Pana by tak4decyzjg Pan podj{. Jako pzyklad podam, 2e podobne zadanie, kt6re ogtosil Pan na

budowe malych obiekt6w architektury w ramach zadania budowa placu rekreacyjnego pzedszkola, r6wnie2

rozsttzygn4 Pan pzetarg w miesiqcu sierpniu i we wzeSniu, kwota byla 292.000 d zadania, natomiast Pan

przeznaczyl243.000 zl. Co to sie stalo, 2e tam Pan dolo2yl te 48.000 zl i nie bylo 2adnego problemu, natomiast
tu nie moge sie doprosio, 2eby to zrealizowa6, bo na zime ta droga nie wytzyma, Tylko w tej kwestii jest pro6ba.

Je2eli Pan uzna za stosowne to dzisiaj ta decyzja musialaby by6 podjgta, je6li nie, to bgdzie tzeba pzetarg
uniewa2nie, bgdzie tzeba nowe postepowanie, kt6re prawdopodobnie nie zostanie zakohczone, a ceny jakie dali
wykonawcy sq bardzo konkurencyjne bo zlo2ylo 5 czy 6 firm , byla du2a konkurencja i jest cena bardzo kozystna.
Drugi temat to jest Panie Prezydencie, w obrocie prawnym jest nadal zapytanie ofertowe Pana o ogloszeniu
pzetargu na pzebudowg ul. Dlugiej na ulic9 dwukierunkowqz miejscami postojowymi. Poniewaz, jest to w obrocie
prawnym, jest to zapytanie , nie jest to uniewa2niony ten pzetarg, mam pytanie, czy podtzymuje Pan temat i nadal

zawrze Pan umowe czy zaniecha Pan tej realizacji w tej kadencji aby ulica Dluga byla ulicq dwukierunkow4
W tej sprawie mieszkahcy zlo2yli skargg do Rady Miasta rdwniez wiem, 2e odbylo sie zebranie z mieszkaicami,
Pan zadeklarowal jakie6 tam decyzje i teraz proSba jest, pytali sig wczoraj na dy2uze mieszkaricy czy podtzymuje
Pan to zadanie i bgdzie realizowal czy wycofa sie Pan z tego zadania. I ostatnie pytanie potzebny jest ogrodnik
miejski. Czy podjqt Pan decyzje o zatrudnieniu ogrodnika miejskiego czy takie stanowisko pzewiduje Pan dlatego,

2e wiqkszo6i kandydatdw w swoich programach oglasza, 2e tzeba rekultywacji teren6w zielonych ,lzebazadbat
o tereny zielone, faktycznie ten ogrodnik miejski mialby co robi6 i czy takE decyzje podjal Pan. Kofrczqc jeszcze

raz Pana proszg o podjqcie decyzji o pzeznaczeniu 40.000 zl te droge. Dziekuje.

Glos zabral radnv Dariusz Jaworski - Panie Pzewodniczqcy, Szanowni Pahstwo Prezydenci, szanowni Radni.

Wa6ciwie mam jedno pytanie dotyczace aspektu budzetu obywatelskiego. Jest to jedno z wa2niejszych cel6w
i zadafl samozqdu. Popieranie inicjaw obywatelskich popzez zagwarantowane Srodki finansowe na inwestycje,
ktOre widzq mieszkaicy wok6l swojego otoczenia, ale ka2dy samozqd musi byd w tej spawie konsekwentny
bo, je2eli ju2 dziala w tym zakresie zabezpieczamy 6rodki, wybieramy projekt to realizujmy ten projekt. Wigc ja
mam jedno krotkie pytanie dotyczqce projektu, kt6ry do tej pory nie jest realizowany, i mam pytanie czy bedzie
realizowany chociaz mamy ju2 polowg pa2dziemika, a projekt obywatelski dotyczqcy szkoty podstawowej nr 14.

Czy bgdzie w tym roku na etapie reatizacji czy to bqdzie kolejny jaki$ gaech zaniechania ze strony wladz miasta.
Proszq o odpowied2. Dzigkuje.

Po wyczerpaniu zgloszefr do udziafu w dyskusji Pzewodniczqcy Rady Miasta Rafat Sobolewski poprosil

Prezydenta Marka Wojtkowskiego o ustosunkowanie sig do tematow poruszanych pzez radnych w dyskusji.

Glos zabral Prezydent Miasta Marek Woitkowski - Panie Pzewodniczqcy, Wysoka Rado, Szanowni Panstwo

musze szczen e powiedzie6, 2e bardzo dzigkuje Panu Jaroslawowi Chmielewskiemu za te pytania. WaSciwie w tej
chwili ka2de nasze dzialanie mo2na zakwalifikowa6 jako dzialanie kampanijne, to Ze mam teraz poszetkg wlo2onq
Panie Jaroslawie Chmielewski pewnie te2 Pan uzna, 2e jest to dzialanie kampanijne, wiqc ja Panu odpowiadam,
2e swojq kampaniq wyborczE zawsze prowadzq w ramach urlopu, to jest po pierwsze, je6li chodzi o mojq
aktywno66 medialnq to zapewne Pan wie, 2e zawsze bylem akgwny medialnie i zawsze staralem sig informowa6

mieszkairc6w miasta o dzialaniach samozqdu gminy Miasta Woclawek, wigc absolutnie nie mam sobie tutai nic

do zazucenia. Moja aktywno6d medialna nie s4dzg, 2eby sig w jakim5 stopniu zwigkszyla w mediach

elektronicznych czy te2 bezplatnych dodatkach do gazet. Je6li drodzy Pahstwo chodzi o pozostale pytania,

oczywi6cie je6li bqdzie Pan chcial to takqinformacjq Panu udzielimy na piSmie, w jaki spos6b Uzqd promuje swoje
dzialania w mie6cie. OczywiScie udostepnimy Pairstwu umowy, faktury, nie mamy tutaj sobie absolutnie nic
do zazucenia. My6lg, 2e taka jest te2 rola nowoczesnego samozqdu, 2eby to robii, Pan r6wnie2, z tego co
pamigtam, Jaroslaw Chmielewski pytal o nazwisko pana Marcina Kowalskiego, tak to jest, z tego co pamigtam, m6j
student z lat 2005 - 2006. To, 2e wsp6lpracuje ze spolkami, to jest oczywi6cie kwestia spolek, bo jak Pan zapewne
wie, spolki sq odrebnymi podmiotami prawnymi, wigc oczywi5cie ja nie ingeruje w to kogo spolki zatrudniaj4



ewentualnie z kim wsp6lpracuj4 Natomiast, wie Pan, zazucanie mi dzialari nieetycznych to Panu odpowiem tak,
ja dzisiaj Panu odpowiem kto dziala etycznie, a kto nie. Pan pozwoli, 2e jeszcze troszeczkg czasu sobie damy. Pan

takqinformacjg uzyska z medi6w, kto dziala w kampanii i r6wnie2 jako radny nietycznie. Na dzisiaj to zakoiczq bo

to my6lg, 2e bqdzie jeszcze dobry czas, zebyjeszcze o lym rozmawia6, i 2eby teZ Pan odpowiedzial na kilka my6lg,

2e istotnych pytah. Je6li chodzi o dzialania nieetyczne, to ja tez mog? zada6 pytanie czy nie wykozystuje Pan

pozycji radnego i pzewodnicz4cego klubu radnych PiS ikolportuje swoje ulotki wyborcze np. w budynku

na ul. 3-go Maja. To tyle Panie Jaroslawie Chmielewski. Je6li chodzi o pozostale kwestie to Paniq Prezydent
poprosze o ustosunkowanie sig. Jeszcze mijedno umknglo. Oczywiscie by6 mo2e, jakby Pan zostal prezydentem,

to by mo2e cieplo, by6 mo2e doprowadzil do Wieica, ale ja w to nie wnikam, natomiast ja Panu odpowiadam, Ze

spolka Saniko jest operatorem na terenie gminy Miasta Bze6i Kujawski, je6li chodzi o szkole w Kqkowej Woli

to muszq Panu powiedzie6, 2e do tej szkoly uczgszczajq niepelnosprawne dzieci z Woclawka. To tyle, jeSli chodzi

o odpowied2. JeSli chodzi o wysypisko na Machnaczu, kt6rym Pan pracownik Saniko, Pan radny Piotr Czarnecki

sig bardzo interesuje, za to bardzo dziqkujq. Rzeczylvi$cie pochylamy sig z troskq nad tym problemem chcg
powiedzied,2e zgodnie z zapytaniem Pana Prezydenta Andzeia Paluckiego zostal powolany zespol, w kt6rego

skladzie r6wnie2 jest pzedstawiciel Rady Miasta. Bedziemy rozmawia6 na tematy wysypiska w Machnaczu i teZ

chcq powiedziec,2e za chwile zostanie sfinalizowana umowa na dostarczanie czq6ci odpad6w do spalami
metropolitamej z tym, 2e oczywiscie do skladowiska w Toruniu. I od razu podkreslam, 2e jest to oczywi6cie projekt,

kt6ry jest ekonomicznie uzasadniony i dziqki temu uzyskujemy te2 oszczgdnosci finansowe. Przepraszam jeszcze

sig tez ustosunkuje do zazutdw Pana Jaroslawa Chmielewskiego dotycz4cego moich wizyt w niekt6rych sp6lkach.

Rzeczywi6cie, ja z pracownikami sp6lek spotykam sig, z Uzqdu r6wnie2. W najbli2szych dniach spotkam sig
z pracownikami z Uzgdu byc moze Pan kwestionuje,2e myilimy o tym, 2eby podwyzszyc uposa2enia dla
pracownik6w spolek, jednostek organizacyjnych, no ale je6li by Pan zostal prezydentem to gratuluje pomyslu

i proszg to powiedziec ludziom r6wnie2 w kampaniiwyborczej. Pan radny Kzysztof Kowalski bardzo konsekwentnie
mnie pyta o pewne sformulowania Pahstwo pozwolq,2e nie bede tego kontynuowal, to Ze Pan uwaza, 2e nie

nadaje sie na Prezydenta to jest Pahska subiektywna opinia, ja r6wnie2 mogg wyraziC opinig swoja, 2e Pan nie

nadaje sig na radnego albo na nauczyciela i m6glbym kilka takich argument6wte2 pzytoczyc. JeSlichodzio pytania

Pana radnego Janusza Dgbczyiskiego to kwestie oczywiscie infrastrukturalne, to pozwolg sobie oddad glos Pani
Prezydent. Chcg rownie2 powiedzied, 2e nic mi nie wiadomo o zalrudnieniu w Spolce MPC ludzi spoza miasu, nre

mam takich informacji ale oczywi6cie to sprawdz?. I ostatnia chyba kwestia Pan radny J6zef Mazierski pytal o kilka
kwestii szczegolowych, Paniq Prezydent na ten temat poproszg o wypowiedi, natomiast jedna konstatacja ja nie

rozsttzygam pzetargow, no z calym szacunkiem ja nie mam wplywu na zadnego na paetargi, zgodnie z prawem

zam6wien publicznych przetargi rozstzygane sE pnez komisje pzetargow4 ja ewentualnie podpisujq decyzje
komisji pzetargowej. Dzigkujg .

Glos zabral radny Piotr Czamecki- Panie Pzewodniczqcy, Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Cieszg sig barozo,
Ze poruszamy problem Machnacza i Saniko, tylko niepokoi mnie sprawa Torunia. Jak Pan Prezydent to sobie

wyobra2a, jakie bgdq koszty pzewozu odpad6w z Woclawka do Torunia pzeladunkowq i z Torunia na spalamie
Bydgoszcz, bo Woclawek oczywiScie pod zqdami Pana Prezydenta zapomnial podpisad umowy ze spalamiq
w Bydgoszczy, to jestjuz inny temat. Natomtast jeszcze mam jedno pytanie, nie ma Pana prezesa Saniko, bo bym

zapytal , czym ma zamiar wozic te odpady z Machnacza do Torunia, bo ja nie widzq w Saniko takich pojazd6w

to jest po pieMsze Panie Prezydencie , po drugie jakie to bgdq koszty, jak zdrozeje zbi6rka odpadow komunalnych

we Woclawku kosztem mieszkaric6w itak na koniec dobrym akcentem Pan tak bez pzenrvy podkre6la, 2e jestem

pracownikiem Saniko, ja nie podkreslam, 2e jest Pan pracownikiem PWSZ ju2 nie wspomn4o matZonce. Dzigkujg

bardzo.

Zastepca Prezvdenta Maodalena Komolak-Komorowska - Panie PzewodniczEcy, Panowie Radni. Wniosek Pana

Kzysztofa Kukuckiego dotyczqcy zwigkszenia Srodk6w irozstzygniqcia pzetargu na zakup autobus6w
elektrycznych, 11 pa2dziemika zostala zlozona do Wydzialu Finans6w zmian6wka bud2etowa do WPF-u celem

dolo2enia Srodkow i zawarcia umowy z doslawcq autobus6w. Je2eli chodzi o wniosek Pani radnej Marioli

Gawlowskiej systematycznie MZUK dokonuie naprawy chodnikdw nawiezchni ulic, w miarg oczywiscie
posiadanych Srodk6w finansowych na to. Obecnie trwa remont ulicy Chemik6w i mo2e dopowiem, poniewaZ

oglqdalam konferencje, ktoq zorganizowal mieszkaniec i tylko dopowiem, 2e ulica Chemik6w bqdzie



wyremontowana na calej szerokosci, poniewa2 jak Pafstwo wiedzq stan pnwny ulicy Chemik6w jest taki, 2e

polowa tej drogi jest lvlasno6ciq gminy Miasta Woclawek, natomiast pozostala czg56 sp6ldzielni i zgodnie
z harmonogramem remont pzebiega w ten spos6b, 2eby nie ulrudniac ruchu jest to remont pol6wkowy, najpierw

seremontowane chodniki i nawiezchnia jezdni po stronie gminy miasta Wloclawek, natomiast druga strona bedzie
po zakoiczeniu terenu gminy miasta bgdzie prowadzone pzez ta samE firme remont teren6w stanowiEcych
wlasnoSi spoldzielni. Je2eli chodzi o wniosek Pana Dgbczyrlskiego dotyczqcy miejsc postojowych dotyczqcych
ulicy Planty ll powstanie dwadzie$ia miejsc r6wnolegfych, termin wykonania tej inwestycji to 50 dni od zawarcia
umowy, umowe zawa(o dnia 9 pa2dziernika wigc wypada na koncdwke listopada. Jezeli chodzi o wniosek Pana
J6zefa MazierskiEo. Zadanie pod nazwq 

"Budowa 
fragmentu drogi wewngtznej osiedlowej na ulicy Dziewiirska

w kierunku komunalnych budynkdw mieszkalnych Dziewihska 13 i Dziewiriska 1 1 c wraz z placem manewrowym.
Ogloszony pzetarg obejmowal wykonanie dw6ch zadah, Na jednym zadaniu Srodki finansowe wystarczyly nam
aby zawnet, umowe r rozstzygniecie tego pzetargu bqdzie, natomiast na drugim zadaniu brakuje nam jak tutaj
pan radny wspomnial, czterdziestu tysigcy zl., do Wydzialu finans6w zostal zlo2ony wniosek o dolo2enie 6rodkdw
finansowych celem rozsttzygnigcia izawarcia umowy. Ulica Duga, nie zostala zawarta umowa na wykonanie
dokumentacii prcjektowo- kosztorysowej na pzebudowg ulicy Dugiej w kategorii ulicy dwukierunkowej. Wniosek
Pana radnego Jaworskiego dotycz4cego dw6ch inwestycji, bo to sq dwie inwestycje z bud2etu obywatelskiego,
tj, pzy szkole nr 14 i pzy pzedszkolu nr 14 odbylo sie postepowanie pzetargowe zostaly zlo2one oferty na te dwa
postepowania. 0g6lnie kwota pzekroczenia Srodk6w to 150.000 zl rownieZ jest w Wydz. Finans6w wniosek
o podwy2szenie Srodk6w celem rozstzygniecia i zawarcia umowy. Dzigkujg.

Glos zabrala radna Olqa Krut-Haoronziak - Szanowni Paristwo, Panie Prezydencie, poniewaz, je2eli chodzi
o spolkg saniko, oczekiwalam od Pana konkretnej odpowiedzi , jezeli chodzi o tq zawart4 umowg na jakich
zasadach i z kim i tutaj poruszal juZ Pan radny Czamecki ale ja pzypomnq Panu, 2e od listopada ubieglego roku
byl Pan bardzo dociekliwie zasypywany pytaniami wlaSnie o spolkg Saniko pzeze mnie i mial Pan dziei szczeroSci
lo znaczy 18 wzesnia otzymalam bardzo profesjonalnE odpowied2 opisu stanu faktycznego Machnacza,
konsekwencji tego stanu a mianowicie, 2e jeszcze pol roku w ka2dym aspekcie ten obiekt gospodarczy bgdzie
funkcjonowal, poszczeg6lne propozycie bw. czqstkowego pzedluzania funkcjonowania, ale nie dluzej anizeli
do koflca czeMca pzyszlego roku i nastepnie stwierdzenie, bez 2adnych interpretacji, proste zdanie, 2e wszystkie
te okolicznosci, a pzede wszystkim gl6wna, wyczerpanie sie mozliwosci skladowania siQ w Machnaczu
i podejmowane inne, a mianowicie wywdz naszych Smieci, bgdzie skutkowal podwyZk4ustugi odbierania odpad6w
od mieszkancow. Je2eli Pan dzisiaj m6wi, w spos6b o96lny, nie dowodny, a ja cytuje pana wlasne pismo podpisane
pnez Pana,2e jest to uzasadnione ekonomicznie, to jest to powiedziane tylko i wylqcznie w powietze. Jeszcze
raz podkteSlam, 2e pismo dobze analizuj4ce tak zwane domy6lanie sjg o stanie Machnacza Pan zawarl
'18 wze6nia w indywidualnej odpowiedzi na moje bardzo szczegolowe pytania nie biorqce sie z sufitu. Dzigkulq.

Glos zabral radnv Jarostaw Chmielewski - Panie Prezydencie poproszg o to szczegolowe rozliczenie, kt6re Pan
m6wil na pismie tak, 2eby6my wiedzieli wszyscy jak to wyglqda na pzestzeni poszczeg6lnych miesiecy. lle tych
kwot jest pzeznaczanych, ale to i ze Sp6lek poproszq informacje na ten temat bo, tak jak powiedzialem niestety
Spolki te2 s4 tutaj w pewnym elemencie jak widzg w kampanii wyborczej, natomiast jedno pytanie bo powiedzial
Pan tutaj, 2e robi Pan kampaniq wybofczq w trakcie urlopu swojego, rozumie, 2e dzisiaj jest Pan na urlopie, oo
z tego co wiem to dzisiaj o godzinie jedenastel ma Pan konferencjg prasowq z czolowymi dzialaczami swojego
ugrupowania tak. Dzigkujg.

Glos zabral radnv Jozef lr/azierski - Panie Pzewodniczqcy, Szanowni Pairstwo. Po odpowiedzi Pana Prezydenta
zablu2nilem moze bardzo glo6no, ale pzepraszam, je2eli kamera uchwycila, ale tylko takie slowa sig na usta
cisnqly po Pana odpowiedzi. Panie Prezydencie ja nie 2qdalem od Pana rozstzygniecia pzetargu, no jak mo2na
tak odpowiedziec tu radnemu i mieszkaricom, 2e ja prosze jasno o czterdzie6ci tysigcy, kt6n w innych wypadkach
Pan daje, a tu kiedy zima idzie, kiedy z tytulu budowy kanalizacji wylqczono ileS miejsc parkingowych, gdzie kijami
wszystko jest ogrodzone, kiedy nie zd42y Pan zrobid prosze Pana o czterdzie6ci tysigcy zl. o mgskq decyz19,
a Pan mi m6wi, ie Pan pzetarg6w nie robi, ja nie chcg, bo Pan tego nie umie i nie zrobi, ale sq tutaj zam6wienia
publiczne ido Pana wystosowaly pismo,2e dzisiaj mija termin tego i Pan sig nie opiera gdyby tzeba bylo



ptzygotowalby uchwat? rady i radni by zaglosowali i proszg Pana, 2eby Pan dzisiaj podjqt decyzjq, i proszg Pana

o odpowied2, Dzigkujg.

Glos zabral radnv Kzysztof Kowalski- Panie Pzewodniczqcy, Panie Prezydencie, Szanowni Pafistwo.

Chcialbym tylko odnie5d sig do tego, co Pan Prezydent powiedzial. Po pierusze Panie Prezydencie od oceny
mnie jako nauczyciela jest m6j dyrektor szkoly nie Pan. Nie Pan bedzie mnie ocenial nie ma Pan na to kwalifikacji
po pierusze, po drugie a od oceny mnie jako radnego sq mieszkafrcy, rdwnie2 nie Pan. Dziekuje bardzo.

Zakoiczenie dyskusji

Ad.3

Informacja Prezydenta Miasta na temat zloionych oSwiadczeri maj4tkowych,

Sekretaz Miasta Pani Wieslawa Konopczyfiska - Panie Pzewodniczqcy, Wysoka Rado z upowaZnienia
Prezydenta Miasta Pzedstawiam Pahstwu informacjg Prezydenta Miasta Woclawek na temat zlo2onych

o6wiadczeh o stanie maiatkowym.

Na podstawie art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samozqdzie gminnym

(Dz. U.22018 r., poz. 994 ze zm.), informujg Wysokq Radq, i2 zgodnie z art. 24h ust. 5 ustawy

0 samozqdzie gminnym do zlo2enia o6wiadczefr majqtkowych zobowiEzani byli: Zastgpcy Prezydenta, Sekretaz,
Skarbnik, kierownicy jednostek organizacyjnych, osoby zazqdzajqce i czlonkowie organ6w zazedzaj4cych
gminnymi osobami prawnymi oraz osoby wydajqce decyzje administracyjne

w imieniu Prezydenta Miasta. Informacja dotyczy oswiadczeh maj4tkowych zlo2onych w okresie

od dnia 7 wze6nia 2017 r. do dnia 18 wzeSnia 2018 r.

W ramach realizacji powyzszego obowiqzku sto siedemdziesiqt dwie osoby zlo2yly lqcznie dwiescie czterdziesci
siedem oSwiadczefr o stanie majqtku (w tym korekty i uzupelnienia o6wiadczen).

Osoby zobowi4zane zgodnle z art. 24h ust. 3 ustawy zlo2yly o$wiadczenia majqtkowe

wraz z kopiqzeznania podatkowego za 2017 r. (z wylqczeniem sktadajEcych oswiadczenia w trakcie roku) w dw6ch
egzemplazach. Realizuj4c wytyczne zawarte w art. 24h ust. 6 ustawy, jeden egzemplaz oSwiadczenia
majqtkowego zostal pzekazany do uzgdu skarbowego wlaiciwego ze wzglgdu

na miejsce zamieszkania osoby skladajqcej oswiadczenie. W mySl art. 24 i ustawy zanonimizowane o6wiadczenia
(dotyczy danych osobowych z czg5ci B o5wiadczenia) zostaly pzekazane do Wydzialu Komunikacji Spolecznej
i Promocji w celu publikacji w Biuletynie Informacji Publicznej.

Z po6r6d pzedloZonych o6wiadczeh 18 zlo2ono po terminie okre6lonym w art.24h ust. 5 ustawy.

W trybie okre6lonym w ar|.24h ust. 5a do czterech os6b wyslano wezwanie do zlo2enia oswiadczenia.

W zwiqzku z stwierdzonymi nieprawidlowosciami do zlozenia wyjasniefr wezwano sze56 os6b. Dziesiec os6b
zloZylo dodatkowe informacje uzupelniajqce oswladczenie maj4tkowe.

Zgodnie z art. 24 h ust. 6 oraz I ustawy spozqdzona zostala analiza o6wiadczeir majatkowych zlo2onych pzez
zobowlqzane do tego osoby. Pzeprowadzajqc analizg badaniu poddano r6wnie2 wszystkie rubryki dokument6w,

co do spelnienia kryterium: starannosci, zetelnosci, zupelnoSci wypelnienia rubryk oSwiadczeh.

Do podstawowych blgd6w wystqpujqcych w zlo2onych oswiadczeniach majqtkowych zaliczy6 mo2na:

! brak wskazania czy wymienione skladniki majqtkowe nalezqdo majEtku obj?tego malzenskqwspdlnoSciq
majqtkow4 czy do majqtku odrgbnego;



I nieprawidlowe okre5lenie tytutu prawnego do posiadanych nieruchomoScl;

0 nieprecyzyjne wypelnienie czgsci B, dotyczqcq miejsc polozenia nieruchomosci wymienionych

w czqsci A pkt ll,

I brak okre6lenia w pdtytule oSwiadczenia, kogo dotyczy skladane o6wiadczenie.

W wyniku analizy ustalono nastgpujqce nieprawidlowoici:

I Pani Malgozata Cwikowska - uzupelnila o6wiadczenie majAtkowe o informacjg dotyczqcE warto6ci
posiadanego mieszkania;

0 Pani Malgozata Dobska-Szwarc - oSwiadczenie skladane w zwiEzku z zakoriczeniem petnienia funkcji

Dyrektora Pzedszkola Publicznego nr 14 we Wloclawku zlo2yla po terminie okre6lonym

w art.24h ust. 5 ustawy, nie podala tytulu prawnego do posiadanej nieruchomosci wymienianej

w pkt ll ppkt 2.

U Pani Katarzyna Figel-Stolcman - oSwiadczenie skladane w zwiqzku z odwolaniem z funkcji Prezesa

Zazqdu Miejskiego Budownlctwa Mieszkaniowego Sp. z 0. o. we Woclawku zlo2yla po terminie okre6lonym w art.

24h ust. 5 ustawy. Zlo2yla korekte oswiadczenia dotyczqcq informacji

w pkt. Vll ppkt 1 iVlll;

I PaniAnna Grabowska - zlo2yla korekte ocwiadczenia za 2017 r. dotyczEcq posiadanych pojazd6w,

w o6wiadczeniach za 2018 r nie podala wielko6ci dzialki na kt6rej stoi dom, wysoko6C

wykazanego dochodu jest wyzsza nii podana w zeznaniu rocznym PlT. Oswiadczenie na dziei powolania na
stanowisko Prezesa PGK Saniko Sp. o. o. we Woclawku zlozyla po terminie okreslonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

I Pan Jacek Jabloriski - o6wiadczenie skladane w zwiqzku z powolaniem na funkcjg Prezesa Zazqdu
Spolki Baza Sp. z o. o. we Woclawku zlo2yl po terminie okre6lonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

0 Pani Bo2ena Ja2wiecka - oSwiadczenie skladane w zwiqzku z zakonczeniem petnienia funkcji dyrektora
pzedszkola publicznego nr 25 zlo2yla po terminie okre6lonym w art. 24h ust. 5 ustawy.

0 Pani Magdalena Kalinowska- zlo2yla uzupelnienie o6wiadczenia w zakresie posiadanych nieruchomoSci;

0 Pani Lidia Kamiiska - nie okre6lila pzynale2no6ci majqtkowej skladnik6w wymienionych w pkt. Vlll;

I Pan Waldemar Konopczyfrski - oswiadczenie sktadane w zwiqzku z cofniqciem upowa2nienia

do wydawania decyzji adminiskacyjnych w imieniu Prezydenta Miasta Wloclawek, zlo2yl po terminie okreSlonym w
art. 24h ust. 5 ustawy;

I Pan Piotr Kucharski - o6wiadczenie sktadane w ui4ku z zakonczeniem pelnienia funkcji Dyrektora

Mlodzie2owego O6rodka Wychowawczego we Woctawku zlo2yf po terminie okre3lonym w art. 24h ust. 5 ustawy.

I Pan Jacek Ku2niewicz - w zwiqzku z odwotaniem z funkcji Prezesa ZazEdu Spolki

MPEC Sp. z o. o. we Woclawku na podstawie art. 24h ust. 5a ustawy wezwany do zlo2enia oSwiadczenia.

O6wiadczenie zlo2yl w dodatkowo wyznaczonym terminie. W powyzszym o6wiadczeniu nie wypelnil pkt 1 ppkt

dotyczqcego papier6w warto5ciowych j



I Pani Janina Lewandowska - w tytule oSwiadczenia nie okreSlila kogo dotyczy zlo2one o6wiadczenie;

0 Pani Ewa Lqczynska - zto2yla korekte o6wiadczenia w zakresie posiadanych nieruchomo6ci;

I Pani Aneta Luczak - zlo2yla korektq oSwiadczenia dotyczEc4 posiadanych pojazd6w;

I Pan Edward Makowski - oSwiadczenie skladane w zwiAzku z zakohczeniem pelnienia

funkcji dyrektora Zespotu Placdwek nr 1 we Woclawku zlo2yl po terminie okreslonym w art. 24h

ust, 5 ustawy;

! Pani Stanislawa Matejska - w tytule oiwiadczenia nie okreslila, kogo dotyczy zlo2one oSwiadczenie;

0 Pan Jaroslaw Najberg - na podstawie art. 24h ust. 5a ustawy wezwany do zlo2enia rocznego oSwiadczenia

maj4tkowego. OSwiadczenie zlo2yl w dodatkowo wyznaczonym terminie, w Mule o6wiadczenia nie okreSlil kogo

dotyczy zlozone oswiadczenie.

O6wiadczenie majqtkowe skladane w zwiqzku z odwolaniem z dniem 21 sierpnia 2018 r. z funkcji Zastgpcy
Prezydenta Miasta Woclawek, zlo2yl po uplywie dodatkowego 14 dniowego terminu okre6lonego w art. 24h ust.

5a ustawy.

O6wiadczenie majqtkowe skladane w zwiq.zku z powolaniem na funkcje Prezesa Zazqdu MPEC

Sp. z o. o, we Woclawku, zlo2yl po terminie okre6lonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

0 Pani El2bieta Nowacka - zlo2yla korekte oSwiadczenia w zakresie posiadanych nieruchomo6ci;

0 Pani Barbara Ostrowska - zlo2yla korektg oiwiadczenia dotyczqc4 udzielonej w 2016 r. darowizny;

0 Pan Wodzimiez Pamfil - na podstawie art. 24h ust. 5a ustawy wezwany do zlo2enia o6wiadczenia.
OSwiadczenie zlo2yl w dodatkowo wyznaczonym terminie;

I Pani Lucja Pawlaczyk - o6wiadczenie skladane w zwiqzku z cofniqciem upowa2nienia do wydawania
decyzji administracyjnych w imieniu Prezydenta Miasta Woclawek, zlozyla po terminie okreSlonym

w art. 24h ust. 5 ustawy;

I Pan Jan Polak - o6wiadczenie roczne zlo2yl po terminie okre6lonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

0 Pan Jaroslaw Pulanecki - o5wiadczenie skladane w zl,liqzku z odwolaniem z funkcji Prezesa Zaz4du
Saniko Sp. z o. o. we Woclawku zlo2yl po terminie okreslonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

0 Pani El2bieta Rejmanowska - na podstawie art. 24h ust. 5a ustawy wezwana do zlo2enia oSwiadczenia.

O6wiadczenie zlo2yla w dodatkowo wyznaczonym terminie;

I Pani Olga Roslaniec - nie okre$lila pzynale2no6ci ma.j4tkowej wymienionego w pkt Vlll skladnika majqtku
(w oSwiadczeniu za 2017 r.) . W o6wiadczeniu za 2018 r. podala pzych6d zamiast dochodu;

I Pani Agnieszka Skonieczna - uzupelnita oSwiadczenie majqtkowe o brakujqce informacje

z pkt ll ppkt 1;

0 Pan Tomasz- Smolihski - w pkt ll ppkt. 4 nieprawidlowo okreslil tytul prawny do posiadanych

nieruchomo6ci, w oSwiadczeniu skladanym w zwiqzku z cofnigciem upowa2nienia do wydawania decyzji

administracyjnych w imieniu Prezydenta Miasta Woclawek nie wypelnil pkt Vl ppkt 2;

0 Pani Wioletta Stawska - oSwiadczenie skladane w zwiqzku z cofniqciem upowaZnienia

do wydawania decyzji administracyjnych w imieniu Prezydenta Miasta Woclawek, zlozyla



po terminie okre6lonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

0 Pani Beata Szczerkowska - o5wiadczenie skladane w zwiqzku z zakoriczeniem pelnienia funkcji
Dyrektora Pzedszkola Publicznego nr 13 we Woclawku ztozyla po terminie okreslonym w art. 24h ust. 5 ustawy,

nie okreSlila pzynaleZno6ci majqtkowej wymienionych w o6wiadczeniu skladnik6w majqtku;

0 Pani Edyta Wi6niewska - nieprawidlowo wypelnila pkt, lV, nie okre6lita pzynale2noSci majqtkowej

skladnik6w wymienionych w pkt. lX,

0 Pani El2bieta Zaborowska - ogwiadczenie skladane w zwiEzku z zakoriczeniem pelnienia funkcji dyrektora

Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zdzislawa Arentowicza we Woclawku zlo2yla po terminie okre6lonym w art. 24h

ust. 5 ustawy;

0 Pani Aneta Zlotowska - zlozyla korektg oswiadczenia dotyczqcq posiadanych pojazd6w.

Ad.4

Informacja Pzewodniczqcego Rady Miasta na temat zloionych o6wiadczeri majqtkowych,

Na podstawie art. 24h ust 12 ustawy z dnia I marca 1990 roku o samozqdzie gminnym, o6wiadczenia majqtkowe

za 2017 rok Pzewodniczqcemu Rady Miasta zlo?ylo 24 Radnych Rady Miasta Wloclawek. Pzedmiotowe
oswiadczenia zostaly zlo2one pzez wszystkich radnych zgodnie z terminem okreslonym w arl.24h ust. 4 ustawy
0 samozqdzie gminnym. Zlo2one o6wiadczenia majqtkowe podlegaly kontroli formalnej i analizie por6wnawczej.

Kontrola formalna polegala na sprawdzeniu czy fonnulaz oswiadczenia majqtkowego zostal prawidlowo

wypelniony iczy dolEczono do niego kopig zeznania podatkowego za popzedni rok podatkowy. Ponadto
pzedmiotem analizy byty r6wnie2 o6wiadczenia majqtkowe zlo2one pzez Radnych w zwi4zku z uplywem kadencji.

W trakcie pzeprowadzonej analizy danych zawartych w oSwiadczeniach majqtkowych nie stwierdzono uchybieri.
Zgodnie z art. 24h ust. 6 ustawy o samoz4dzie gminnym wszystkie zlo2one oSwiadczenia majqtkowe zoslaly
pzekazane do Uzedu Skarbowego wla6ciwego ze wzglqdu na miejsce zamieszkania os6b zobowiqzanych
do zlo2enia oirwiadczenia majqtkowego oraz opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej

Pzewodniczqcy Rady Pan Rafal Sobolewski oglosil 45 minutowq pzenrrg. Poinformowal, 2e w tym czasie
odbgdzie sig posiedzenie Konwentu, a tym samym zaprosil czlonkow Konwentu na obrady. JednoczeSnie poprosil

Pzewodniczqcego Komisji Bud2etu aby wykotzystal tq pzerwg dla zebrania Komisji Bud2etu poniewa2, Komisja
Bud2etu nie wypracowala opinii na temat jednego z projekt6w uchwal dotyczqcego projektu uchwaly w sprawie
upowa2nienia Prezydenta Miasta Woclawek do zaciqgania zobowiqzai pzekraczajqcych rok bud2etowy
/dystrybuowanie wody/.

PrzeMa w obradach

Wznowienie obrad po pzerwie

Ad.5

ProjeK uchwaly w sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu 0krggowego we Wloclawku na kadencjg 2016 - 2019,

zgloszonych wwyborach uzupelniajqcych.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Pzewodnicz4cy Rady Miasta Rafal Sobolewski. Zgodnie z art. 160

$1 ustawy - Prawo o ustroju sqd6w powszechnych, lawnik6w do sqd6w okrggowych oraz rejonowych wybienjE
rady gmin, kt6rych obszar objgty jest wla6ciwo6ci4 tych sqd6w w glosowaniu tajnym. Pzed pzystqpieniem

do wybor6w Rada Miasta Wloclawek powolala zesp6l ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w do sqd6w
powszechnych na kadencjg 2016-2019, zgloszonych w wyborach uzupelniajqcych, kt6rego zadaniem bylo
pnedstawienie opinii o zgloszonych kandydatach w zakresie spelniania pzez nich wymog6w okre6lonych
w ustawie. Ma.iEc na uwadze wyslqpienie Sqdu Okrqgowego, na kadencjg 2016/ 2019 w wyborach uzupelniajqcych
Rada Miasta Wloclawek winna dokonac wyboru 13lawnikow, spo6r6d os6b spelniajqcych wymogi ustawy.



Nastgpnie Pzewodniczqcy Pan Rafal Sobolewski poprosil Pzewodniczqcq Zespolu ds. opiniowania kandydat6w
na lawnikdw o pzedstawienie opinii o zgtoszonych kandydatach.

PzewodniczEcq Zespolu ds. opiniowania kandydat6w na lawnikow Mariola Gawlowska - Panie Pzewodniczqcy,
Szanowni Pafistwo. Zespol ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w do Sqdu Okrggowego wybory uzupetniajqce

na kadencjg 2016-20'19.

Opinia nr 'll2018 Zesoofu ds. ooiniowania kandydat6w na lawnik6w do Sadu Okreqoweqo na kadencie 2016-2019
w zqloszonvch wborach uzuDelniaiacych z dnia 16 Da2dziemika 20'18 roku.

Wypelniajqc wym6g paragrafu drugiego Uchwaly Rady Miasta Woclawek nr 48112412018 z dnia3l sierpnia 2018

roku Zespol ds. opiniowania kandydat6w na lawnikdw do Sqdu Okrggowego we Woclawku na kadencjg 201&
2019. W zgloszonych wyborach uzupelniajqcych podczas posiedzenia w dniu '16 pa2dziemika 20,|8 roku dokonal
analizy zgloszefr kandydat6w na lawnik6w w zakresie spelnlania pzez nich wymog6w okreslonych w ustawie.
Prawo o ustroju sEd6w powszechnych stwierdzajqc co nastepuje. Do Sqdu Okrggowego we Wloclawku wwyborach
uzupelniajqcych dokonano 18 zgloszei. Wszystkie zgloszenia dokonane byly w ustawowym terminie pzez
uprawnione do tego podmioty. Do zgloszefi dolqczono wymagane w art. 162 paagta:f 2,3 i 4 ustawy o ustroju
sEd6w powszechnych zalqczniki. W zwiqzku z faktem i wszystkie zgloszenia spelniaty wymogi formalne podlegaly

one dalszej ocenie pod wzgledem spelniania pzeslanek materialno-prawnych wymienione w art. 158 i '159 ustawy

o ustroju sqdow powszechnych. L4cznie 18 kandydat6w posiada obywatelstwo polskie ikozysta w pelni praw

cywilnych iobywatelskich ijest nieskazitelnego charakteru, ukoiczylo 30 lat 2ycia i nie pzekroczylo 70 lat. Jest
zatrudnionych bqd2 prowadzi dzialalno66 gospodarczq lub mieszka w miejscu kandydowania, co najmniej od roku
jest zdolnych ze wzglgdu na stan zdrowia do pelnienia obowiqzk6w lawnika, posiada wyksztalcenie co najmniej
Srednie. Wobec wszystkich zgloszonych kandydat6w zasiqgnigto opinii od Komendanta Wojew6dzkiego Policji.
Lista z wykazem osobowym dokonaniem zgloszeh do Sqdu Okregowego stanowi zal4cznik do niniejszej opinii.

Pzewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w zwiqzku z tym, 2e wybory na lawnik6w odbywajq sig
w glosowaniu tajnym naleZy wylonid spo6r6d radnych Komisjg Skrutacyjnq

Powolanie Komisii Skrutacyinei

Zglaszanie kandydat6w do sktadu Komisji Skrutacyjnej.

Do Komisji Skrutacyjnej zgloszeni zostali:
- radny Kaysztof Kowalski
- radny Damian Chelminiak
- radny Piotr Czamecki

Wszyscy zgloszeni kandydaci wyrazili zgodg do kandydowania do Komisji Skrutacyjnej, w zwiqzku z powy2szym

Pzewodniczqcy Pan Rafal Sobolewski, pzeprowadzil glosowanie nad powolaniem Komisji Skrutacyjnej
w skladzie: radny Kzysztof Kowalski, radny Damian Chelminiak oraz radny Piotr Czamecki.

W wyniku pzeprowadzonego glosowania, w obecnoSci 18 radnych, wniosek uzyskal jednoglo6nie pozy@nq
opiniq radnych.

Pzewodniczqcy oglosil '10 minutowqpzerue w celu ukonstytuowania siq Komisji orz na opracowanie regulaminu
glosowania.

Pzerwa w obradach

Wznowienie obrad po pzenrvie

PzewodniczEcy Rady Miasta Rafal Sobolewski poprosil Pzewodnicz4cego komisji skrutacyjnej o pzedstawienie
regulaminu glosowania. Po jego odczytaniu, pzeprowadzil glosowanie nad pzyjeciem przedmiotowego
regulaminu, w wyniku czego zostal pE yjety jednoglo6nie.

Pzewodniczqcy komisji skrutacyjnej Kzysztof Kowalski pzeprowadzil glosowanie na lawnik6w.



Pzewodnicz4cy Rady Miasta oglosil 10 min. pzerwq w celu pzeliczenia glos6w i pzygotowanie protokolu pzez
komisjg skrutacyjn4

Pzerwa w obradach

Wznowienie obrad po pzeruie

Pzewodnicz4cy komisji skrutacyjnej Kaysztof Kowalski - odczytal Protok6l Komisji Skrutacyjnej powolanej

w trakcie Ll Sesji Rady Miasta Woclawek w celu pzeprowadzenia wybor6w do Sqdu Okrggowego
we Woctawku.

Komisja w skladzie: pzewodniczqcy radny Kzysztof Kowalski, czlonkowie radny Damian Chelminiak oraz
radny Piotr Czamecki stwierdza co nastqpuje.

W glosowaniu na stan 24 radnych wziqlo udzial 22 radnych.

Lista kandydat6w zgloszonych do Sqdu Okqgowego we Woclawku stanowi zalqcznik Nr 1.

Po otwarciu umy i obliczeniu kart do glosowania oddano nastgpujqce liczby kart. Kart do glosowania 22. w tym kart
waznych22, kart niewaznych 0, glos6w wa2nych 22, glosow niewa2nych 0.

Wykaz uzyskanych glosdw pzez kandydat6w na lawnik6w do SEdu okregowego we Woclawku stanowi zalqcznik
ml.

Lista kandydat6w, kt6zy uzyskali wymaganq liczbg glos6w aby uzyska6 mandat lawnika stanowi zalEcznik nr 3.

PzewodniczEcy Komisji Skrutacyjnej Kzysztof Kowalski poinformowal, 2e wobec faktu, i2 dw6ch kandydat6w
ti. Pan Pawlowski Wojciech oraz Pani Wi6niewska Ewa Jolanta otzymalo jednakow4 liczbg glos6w nalei
pzeprowadzi6 kolejne glosowanie, kt6re rozstr4gnie o uzyskaniu mandatu lawnika pzez jednego z nich.

W wyniku pzeprowadzonego kolejnego glosowania mandat lawnika do Sqdu Okqgowego we Woclawku
otzymal Pan Wojciech Pawlowski,

Lista kandydat6w w ponownym glosowaniu stanowi zalqcznik nr 1.

Wykaz uzyskanych glos6w pzez kandydat6w w ponownym glosowaniu stanowi zal4cznik nr 2.

Ooinia Komisii Poz4dku Prawneqo iPubliczneqo Rady Miasta o proiekcie uchwaly,

Komisja PozEdku Prawnego iPublicznego Rady Miasta na posiedzeniu w dniu 16 pa2dziernika 2018 mku
pozfiwnie jednoglo6nie zaopiniowala projekt uchwaly w sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu Okrggowego we
Woclawku na kadencjq 2016 - 2019, zgloszonych w wyborach uzupelniaj4cych. W glosowaniu wziqlo udzial
piqcioro czlonkow Komisji. opinig pzedstawila Pzewodniczqca Komisji Mariola Gawlowska.

Wobec braku zgloszei do udziafu w dyskusji Pzewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie pzyjgcie
projektu uchwaty w sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu Okrggowego we Woclawku na kadencje 2016 - 2019,
zgloszonych w wyborach uzupelniajqcych.

W wyniku glosowania, pzeprowadzonego z udzialem 20 radnych, ww. uchwala zostala przyjeta jednoglo6nie.

Ad.6

Projekt uchwaly w sprawie okre6lenia zasad wyznaczania skladu oraz zasad dziafania Komitetu
Rewitalizacji.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Dyrektor Wydzialu Rozwoju Miasta Agnieszka Biesiada, kt6ra
powiedziala, 2e zgodnie z art. 7 ustawy 3 z dnia 9 pa2dziernika 2015 r. o rewitalizacji oraz zapisami Gminnego
Programu Rewitalizacji Miasta Wloclawek na lata 2018-2028 gmina ma obowiqzek powolai Komitet Rewitalizacji.

Komitet Rewitalizacji to jest takie forum wsp6lpracy idialogu migdzy interesariuszami procesu rewitalizacji



a organami Gminy Miasto Woclawek. Ponadto Komitet pelnid bgdzie funkcjq opiniodawczq- doradcz4 Prezydenta

Miasta Wloclawek, a w Gminnym Programie Rewitalizacji, zapisano, 2e bgdzie Komitet w szczeg6lnoSci:

- opiniowal zmiany z zakresu pzedsiewzied rewitalizacyjnych ujqtych w Programie,

- opiniowal postgpy realizacji pzedsigwzigd rewitalizacyjnych oraz cel6w Programu na podstawie dokument6w

pzedkladanych pzez Biuro Rewitalizacji,

- opiniowanie raportdw okresowych iraportu koricowego z realizacji Programu oraz rekomendowanie wszelkich

zmian zwiq3anych z Programem,
- wystqpowanie do Prezydenta Miasta z wnioskiem o pzeprowadzenie ekspertyz lub analiz Programu, majqcych

na celu poprawienie jego skuteczno6ci,
- zatwierdzanie zmian w kierunku realizacji Programu.

Projekt tej uchwaly zostal poddany konsultacjq spolecznym. Konsultacje trualy od 06 wze6nia do 28 wzeSnia

2018 roku. Odbyto siq spotkanie otwarte w dniu 'l'l wzeSnia 2018 r. w Starej Remizie z mieszkancami miasta.

Zostalo zgloszonych kilka propozycji zmian. Dokonane zostaly tak2e autopoprawki zgloszone pzede wszystkim

pzez Biuro Prawne Urzedu Miasta i ksztalt dzisiejszego regulaminu jest wynikiem tych wla6nie modyfikacji. Komitet

Rewitalizacji reprezentuje uwazamy szerokie gremium mieszkahc6w Woclawka czyli to spektrum dzialalno5ci,

kt6re bgdzie reprezentowane pzez mieszkaicow pozwala wiezye, 2e bedzie to i merytoryczne cialo, a mySlq

zaangazowane w proces wdra2ania w GPRM.

Ooinia Komisii Kultury i Soortu Rady Miasta o ww. proiekcie uchwaly:

Komisji Kultury i Sportu Rady Miasta Woclawek na posiedzeniu w dniu '15 paidziemika 2018 r. zaopiniowala
pozfiwnie, jednogloSnie projekt uchwaly w sprawie okre6lenia zasad wyznaczania skladu oraz zasad dzialania

Komitetu Rewitalizacji. Za udzieleniem pozytpnej opinii opowiedzialo sie pigcioro czlonkow Komisji. Opinig

pzedstawil Pzewodniczqcy Komisji Dariusz Jaworski,

Nastgpnie Pzewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusje nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udziafu w dyskusji Pzewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie pzyjqcie
projektu uchwaly w sprawie okreSlenia zasad wfznaczania skladu oraz zasad dzialania Komitetu Rewitalizacji.

W wyniku glosowania pzeprowadzonego z udzialem 17 radnychzapzyjqciem ww. uchwaly radni opowiedzieli sie
jednomy6lnie.

Ad.7
Projekt uchwaly w sprawie zamiaru pneksztalcenia Poradni Psychologiczno.Pedagogicznej
we Woclawku popzez zmiang siedziby z ul. Ogniowej 8/10 we Wloclawku na ul. Wojska Polskiego 27

we Woclawku.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Anna Piqtka, Kierownik Referatu obslugi szkol i plac6wek, kt6ra

powiedziala 2e, stawiana pod obrady uchwala ma charakter pozEdkujqcy z uwagi na pzeniesienie Miejskiego

O6rodka Pomocy Rodzinie do jednego budynku ptzy ul. Ogniowej 8/10 we Woclawku. W zwiqzku z powy2szym

zaistniala potzeba pzeniesienia Poradni funkcjonujqcej pod wy2ej wymienionym adresem. Zmiana siedziby
plac6wki zgodnie z wyrokiem Naczelnego Sqdu Administracyjnego z 2014 roku jest traktowana jako jej

pzeksztalcenie w wyniku kt6rego nale2y w tym pzypadku zastosowai procedure wynikajqcq z art.. 89 ustawy
prawo oswiatowe, W zwiqzku z powyzszym zachodzi potzeba i koniecznosi podjgcia uchwaty intencyjnej

w sprawie zmiany siedziby Poradni. Poradnia od 1 wze6nia br. funkcjonuje w wyremontowanym budynku po

zlikwidowanym Gimnazjum nr9 pzy ul. Wojska Polskiego 27 we Wloclawku. Budynek ten jest w pelni dostosowany

do potzeb os6b niepelnosprawnych. W zwiEzku z powyzszym zachodzi potzeba podjqcia uchwaly intencyjnej

i proszg o to Wysokq Radg.

Opinia Komisii Edukacii Rady Miasta o ww. proiekcie uchwalv:



Komisji Edukacji Rady Miasta Woclawek na posiedzeniu w dniu 15 pazdziemika 2018 r. pozytywnie, jednoglo5nie

zaopiniowala projekt uchwaly w sprawie zamiaru pzeksztalcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej

we Woclawku popzez zmiang siedziby z ul. Ogniowej 8/10 we Wtoclawku na ul. Wojska Polskiego 27

we Woclawku. W glosowaniu wziglo udzial szescioro czlonk6w Komis.ii. Opinie pzedstawila Pzewodniczqca

Komisji Agnieszka Chmielewska .

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji Pzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod glosowanie pzyjecia
p@ektu uchwaly w sprawie zamiaru pzeksztalcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej we Woclawku

popzez zmiang siedziby z ul. Ogniowej 8/10 we Woclawku na ul. Wojska Polskiego 27 we Wloclawku.

W wyniku glosowania pzeprowadzonego z udzialem 17 radnych projekt ww. uchwaly zostal pzyjety jednogloSnie.

Ad.8

Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie podzialu Srodk6w Pafstwowego Funduszu Rehabilitacji
0s6b Niepelnosprawnych pnyznanych Gminie Miasto Woclawek na realizacjg w 2018 roku zadai na zecz
os6b niepelnosprawnych.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Pan Piotr Grudzihski Dyrektor Miejskiego 0Srodka Pomocy Rodzinie,

kt6ry powiedzial: uwzglgdniajqc dotychczasowy poziom wydatkowania Srodkow PFRON na realizacjg zadah na

zecz osob niepelnosprawnych oraz aktualne potzeby zglaszane pzez te osoby, pzede wszystkim w zakresie

dofinansowania do zakupu spzetu rehabilltacyjnego i zaopatzenia w pzedmioty ortopedyczne iSrodki
pomocnicze, niniejsz4 uchwalq wnosi siq o dokonanie pzesunigcia kwoty 15.000 zlotych z zadania z zakresu

rehabilitacji zawodowe ispolecznej zlecanego fundacjom oraz organizacjom pozaz4dowym na dwa dzialania.

8 tysiqcy na zakup spzetu rehabilitacyjnego i 7 tysigcy na zaopatzenie w pzedmioty ortopedyczne i Srodki

pomocnicze przyznanym osobom niepelnosprawnym na podstawie odrebnych pzepis6w. Powy2sze pzyczyni siq

do osiqgnigcia celu rehabilitacji zawodowej i spolecznej jakim jest osiqgniecie wy2szego mozliwego poziomu

samodzielnoSci iniezale2noSci finansowej os6b niepelnosprawnych. Oczywi6cie uchwala posiada pozytnvnA

opinig powiatowej spolecznej rady do spraw os6b niepelnosprawnych. Bardzo proszg Wysokq Rade o pzyjgcie
uchwaly, Dzigkujq.

0oinia Komisii Zdrowia, Rodziny i Ooieki Spolecznei Radv lvliasta o !w. proiekcie uchwalv:

Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej Rady Miasta Woclawek z dnia '15 pa2dziemika 2018 roku

na posiedzeniu zaopiniowala pozytywnie, jednoglosnie projekt uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie podzialu

i;rodk6w Pahstwowego Funduszu Rehabilitacji 0s6b Niepelnosprawnych pzyznanych Gminie Miasto Woclawek
na realizacjg w 2018 roku zadan na necz os6b niepelnosprawnych. Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo
sig pigcioro czlonk6w Komisji. Opinig pzedstawila radna Pani Ewa Szczepafrska.

W zwiqzku z brakiem zgloszeh do dyskusji Pzewodniczqcy Rady Miasta Rafal Sobolewski poddalpod gtosowanie

prz yjecia projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie podzialu Srodk6w Paistwowego Funduszu Rehabilitacji

Os6b Niepelnosprawnych pzyznanych Gminie liliasto Woclawek na realizacje w 2018 roku zadah na zecz os6b

niepelnosprawnych.

W glosowaniu wziglo udzial 17 radnych ijednoglo6nie projekt uchwaly zostal pzyjety.

Ad. I
ProjeK uchwaly w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta do zaciqgania zobowiqzaf pzekraczajqcych
rok budietowy /zawarcie umowy pzez MOPR na uslugi telefonii kom6rkowej na okres 24 miesigcy/,

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Pan Piotr Grudziirski Dyrektor Miejskiego O6rodka Pomocy Rodzinie,

kt6ry powiedzial: w celu wla6ciwej realizacji zadah pzez Miejski Osrodek Pomocy Rodzinie we Woclawku
niezbqdne jest wyposazenie czg6ci pracownik6w O6rodka w telefony kom6rkowe. Okres zawarcia umowy to jest

okres dwoch lat wiqc pzekracza rok bud2etowy 2018 w zwiqzku z tym proszg Wysoka Radg o podjgcie uchwaty.

Dzi9kuj9.



Ooinia Komisii Bud2etu. Rozwoiu i Promocii Miasta Radv Miasta o ww. proiekcie uchwalv:

Komisja Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta Rady Miasta Wloclawek na posiedzeniu wdniu '15 pa2dziemika 2018

roku zaopiniowala pozwwnie, jednoglosnie projekt uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta do

zaciqgania zobowi4zari pzekraczajqcych rok bud2etowy /zawarcie umowy pzez MOPR na uslugi telefonii

kom6rkowej na okres 24 miesigcy/. W glosowaniu lvziglo udzial 7 czlonk6w Komisji. Opinig pzedstawil

Pzewodniczqcy Komisji Pan Andzej Palucki.

W zwiqzku z brakiem zgloszeh do dyskusji Pzewodniczqcy Rady Miasta Rafal Sobolewski poddal pod glosowanie

pzyjgcia projektu uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta do zaciqgania zobowiqzaft

pzekraczajqcych rok bud2etowy /zawarcie umowy pzez MOPR na uslugi telefonii kom6rkowej na okres 24

miesigcy/.

W glosowaniu wziglo udzial 17 radnych ijednogloSnie projekt uchwaly zostal pzyjety.

Ad. 10

Projekt uchwaly w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgnigcia zobowiqzania
pzekraczajqcego rok budietowy / wz. z zawarciem umowy na okres 12 miesigcy dotyczacej stwierdzenia

zgonu i jego ptzyczyny oraz wystawienia kafi zgonu osobom zmarlym w granicach administracyjnych
Miasta Woclawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Pan Piotr Bielicki Dyrektor Wydzialu Polityki Spolecznej i Zdrowia

Spolecznego, kt6ry powiedziat,2e w celu zapewnienia ciqglo6ci wykonywania zadania wlasnego powiatu

w zakresie stwierdzenia zgonu i jego pzyczyny oraz wystawienia karty zgonu osobom zmarlym w granicach

administracyjnych Miasta Woclawek, niezbQdne jest zawarcie umowy, kt6rej platno60 pzekracza rok bud2etowy.

Obecnie to zadanie realizowane jest pzez Wojew6dzki Szpital Specjalisgczny we Woclawku, na podstawie

umowy zawartej do 30 listopada br., w kt6rej znalazl sig zapis o mo2liwo6ci pzedlu2enia umowy na kolejne

miesiqce w formie aneksu. W zwiqzku z powy2szym proszq o pzyjgcie uchwaly.

Ooinia Komisii Bud2etu. Rozwoiu i Promocii Miasta Rady Miasta o ww. proiekcie uchwalv.

Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu 15 pa2dziemika 2018 roku

zaopiniowala pozytywnie, jednogto5nie projekt uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Woclawek

d0 zaciqgniecia zobowiqzania pzekraczajqcego rok bud2etowy / wz. z zawarciem umowy na okres 12 miesigcy

dotycz4cej slwierdzenia zgonu i jego ptzyczyny oraz wystawienia karty zgonu osobom zmarlym w granicach

administracyjnych Miasta WoctaweU.

W glosowaniu wzielo udzial 7 czlonkow Komisji. Opinig pzedstawil Pzewodnicz4cy Komisji pan AndEej Pafucki.

W zwiqzku z brakiem zgloszeh do dyskusji Paewodniczqcy Rady Miasta Rafal Sobolewski poddal pod glosowanie

pzyjgcie projektu uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Woclawek do zaciqgniecia zobowiqzania
pzekraczajacego rok bud2etowy / wz. z zawarciem umowy na okres 12 miesigcy dotyczqcej stwierdzenia zgonu

ijego pzyczyny oraz wystawienia karty zgonu osobom zmarlym w granicach administracyjnych Miasta Wloclawek.

W wyniku glosowania pzeprowadzonego z udzialem 20 radnych za pEyjeciem ww. uchwaly radni opowiedzieli sie
jednomySlnie.

Ad. 11

Projekt uchwaly w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Woclawek do zaciqgania zobowiqTaf
pzekraczajqcych rok budietowy /dystrybuowanie wody/,

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Wieslawa Konopczyhska Sekretaz Miasta, kt6ra powiedziala:

w zwiqzku z wypowiedzeniem umowy pzez dotychczasowego dostawcg wody 2r6dlanej zachodzi konieczno56

upowa2nienia Prezydenta do zaciqgnigcia zobowiqzania finansowego pzekraczajEcego rok bud2etowy



na zawarcie umowy do 12 miesigcy celem umo2liwienia interesantom UzQdu Miasta kozystania z wody pitnej.

W zwiqzku z powy2szym proszg Wysokq Radq o podjQcie niniejszej uchwaly.

ooinia Komisii 8ud2etu. Rozwoiu i Promocii Miasta Rady Miasta o ww. proiekcie uchwaly.

Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu 16 paidziemika 2018 roku

udzielila pozytywnej opinii do projektu uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Woclawek
do zaciqgania zobowiEzai pzekraczajqcych rok budietowy /dystrybuowanie wodyl. Za udzieleniem pozytywnej

opinii opowiedzialo sig 4 czlonkow Komisji, pzy 1 glosie pzeciwnym i 3 glosach wstzymujqcych sig.

Panie Pzewodniczacv Komisia ieszcze wvoracowala Wniosek zwiazanv z ta uchwala. kt6ry bzmi nasteouiaco:

W wyniku analizy projektu uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Woclawek do zaciqgania
zobowi4zah pzekraczajqcych rok budzetowy /dystrybuowanie wody/ Komis.ja wypracowala wniosek
o zamontowanie uzqdzeti umo2liwiajqcych kozystanie z wodociqgowej wody pitnej na terenie Miasta Woclawek.

Wniosek pzyjgto jednoglognie. W glosowaniu wziqlo udzial8 radnych, Opinig pzedstawil Pzewodniczqcy Komisji
pan Andnej Palucki.

Radny Andzej Palucki powiedzial, 2e Woclawek jest znany nie tylko w samym mie6cie i okolicy z bardzo dobrel
wody wodociqgowej nadajEce.j sig do bezpoSredniego spo2ycia i tym bardziej, Ze jest to nasza rodzima wooa,
nasze pzedstqbiorstwo, winnismy da6 pzyklad reklamowania i rozpowszechnia nia zwyczdp picia zdrowej, dobrej,
wloclawskiej wody.

W zwi4zku z brakiem zgloszeri do dyskusji Pzewodnicz4cy Rady Miasta Rafal Sobolewski poddal pod glosowanie
pzyj€cie projektu uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgania zobowiqzan
pzekraczaj4cych rok bud2etowy /dystrybuowanie wody/.

W wyniku glosowania, pzeprowadzonego z udzialem 20 radnych, projekt zostal przyjety iednoglosnie.

4d.12

Projekt uchwaly w sprawie upowainienia Prerydenta Miasta do zaciqgniqcia zobowiqzania na realizacjg
zadania pn.,,Woclawska Wigilia''.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Aleksandra Kulilrska Kierownik Referatu Kultury i Promocji,
ktora poinformowala, ze z uwagi na koniecznoSd upowa2nienia Prezydenta Miasta Woclawek do zaciqgniqcia
zobowiEzania linansowego na realizacjg zadah przeknczalqcych rok bud2etowy, w zwiqzku z planowanq
organizacjq spotkania Swiqteczno-noworocznego dla mieszkahc6w miasta pn. ,,Woclawska Wigilia" w terminie
21 grudnia 2018 roku, proszq Wysokq Radg o podjgcie uchwaly upowa2niajqcej Prezydenta do zawarcia umowy
na realizacje tego zadania tj. 

"Woclawska 
Wigilia".

Ooinia Komisii Bud2etu. Rozwoiu i Promocii Miasta Rady Miasta o ww. oroiekcie uchwaly

Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta Woctawek na posiedzeniu w dniu '15 pa2dziemika 2018
roku zaopiniowala pozytywnie, jednogtosnie projekt uchwaly w sprawie upowaznienia Prezydenta Miasta
d0 zaciqgniecia zobowiqzania na realizacjg zadania pn. 

"Woclawska 
Wigilia".

W glosowaniu wziglo udzial 7 czlonk6w Komisji. Opinig pzedstawil Pzewodniczqcy Komisji pan Andzej Palucki.

W zwiqzku z brakiem zgloszen do dyskusji Pzewodniczqcy Rady Miasta Rafal Sobolewski poddal pod glosowanie
pzyjqcie projektu uchwaly w sprawie upowaznienia Prezydenta l\,liasta do zaciqgnigcia zobowiEzania na realizacjg
zadania pn. ,Woclawska Wigilia'.

w wyniku gfosowania, pzeprowadzonego z udzialem 18 radnych, w/w projekt uchwaly zostal jednoglosnie
p|zyJqty.



Ad.13

Projekt uchwaly w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta do zaciqgnigcia zobowiqzania na realizacje
zadania pn. ,,Prezentacja w mediach lokalnych iyczeh 5wiqteczno.noworocznych kierowanych do
mieszkaric6w Woclawka".

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Aleksandra Kulifiska Kierownik Referatu Kultury i Promocji,

kt6ra poinfomowala, 2e z uwagi na konieczno6d upowaZnienia Prezydenta Woclawka do zaciqgniecia

zobowiqzania finansowego na realizacje zadah przektacz 0ych rok budzetowy, w zwi4zku z planowanym,

pzygotowanym Zyczen Swiqtecznych i noworocznych kierowanych do mieszkaric6w Wloclawka w terminie miedzy

20 grudnia, a 0'l stycznia prosze Wysoka Radg o pdjqcie uchwaty upowa2niaj4cej Prezydenta do zawarcia um6w

na realizacje zadania pn. 
"Prezentacja 

w mediach lokalnych 2yczeh 6wiqteczno-noworocznych kierowanych

do mieszkahc6w Woclawka'.

ooinia Komisii Bud2etu. Rozwoiu i Promocii Miasta Radv Miasta o ww. proiekcie uchwalv.

Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta Wloclawek na posiedzeniu w dnlu 15 pa2dziernika 2018

roku udzielila pozytywnej opinii do projektu uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta do zaciqgnigcia
zobowiqzania na realizacjq zadania pn. ,,Prezentacja w mediach lokalnych 2yczei Swiqteczno-noworocznych

kierowanych do mieszkahc6w Woclawka. Opinig pzedstawil Pzewodnicz4cy Komisji pan Andzej Palucki.

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedziato sig 6 czlonk6w Komisji, pzy 'l glosie wstzymujqcym siq i braku
glosow pzeciwnych.

W zwiqzku z brakiem zgloszei do dyskusji Pzewodniczqcy Rady Miasta Rafal Sobolewski poddal pod glosowanie
pzyjecie projektu uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta lviasta do zaciqgniecia zobowiqzania na realizacjg

zadania pn. ,Prezentacja w mediach lokalnych 2yczen Swiqteczno-noworocznych kierowanych do mieszkahc6w

Wloclawka".

W wyniku glosowania, pzeprowadzonego z udzialem 19 radnych, w/w projekt uchwaly zostal jednoglo6nie

przyJqty.

Ad. 14

Projekt uchwaly w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta do zaciqgniecia zobowiqzania na realizacjg
zadania pn. ,,Sylwester Miejski".

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala paniAleksandra Kuliiska Kierownik Referatu Kultury i Promocji, kt6ra
poinformowala, 2e z uwagi na koniecznoS6 upowa2nienia Prezydenta Woclawka do zaciqgniecia zobowiezanla
finansowego na realizacjg zadai pzekraczaj4cych rok bud2etowy i w zwiqku z planowana organizacj4 imprezy

rozrywkowej dla mieszkahc6w Wloclawka pn. ,,Sylwester Miejski", kt6ry odbgdzie siq w terminie 31 grudnia,

a 0'l stycznia 20'19 roku proszg Wysokqradg o podjgcie uchwaly upowa2niajqcej Prezydenta do zawarcia umowy

na realizacjq zadania pn.,Sylwester Miejski".

Ooinia Komisii Bud2etu. Rozwoiu i Promocii Miasta Radv Miasta o ww. oroiekcie uchwalv.

Komisja Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta Rady Miasta Woclawek na posiedzeniu wdniu 15 pa2dzlemika 2018

roku udzielila pozytywnei opinii do projektu uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta do zaciqgnigcia
zobowiqzania na realizacjg zadania pn. 

"Sylwester 
Miejski".

Za udzieleniem pozffwnej opinii opowiedzialo sie 4 cztonk6w Komisji, pzy 1 glosie pzeciwnym i 2 glosach

wstzymujqcych sie. 0pinie pzedstawil Pzewodnicz4cy Komisji pan Andzej Palucki.



W zwiqzku z brakiem zgloszefi do dyskusji Pzewodniczqcy Rady Miasta Ralal Sobolewski poddal pod glosowanie

pzyjqcie projektu uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta do zaciqgniqcia zobowi4zania na realizacjg

zadania pn, 
"Sylwester 

Miejski".

W wyniku glosowania pzeprowadzonego z udzialem 18 radnych za pzyjgciem ww. uchwaly opowiedzialo sig

17 radnych pzy baku glos6w pzeciwnych i 1 glosie wstrzymujqcym sig.

Ad. 1s

Projekt uchwaly w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Woclawek do zaclqgania zobowlqzanla
zwiqzanego z realizacj4 pzedsigwzigcia dotycz4cego bieiqcej konseruracji i remont6w pzystank6w
komunikacyjnych na terenie miasta Wloclawek wraz z usuwaniem skutk6w wandalizmu.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Sylwia Wo.jciechowska Dyrektor Wydzialu Gospodarki Miejskiej,

kt6ra powiedziala: pzedstawiony projekt uchwaly dotyczqcy upowaznienra Prezydenta Miasta Wloclawek

do zaciqgania zobowiqzania zwiqzanego z rcalizaqq pzedsiQwzigcia do$czqcego bie2qcej konseMacji
i remont6w pzystank6w komunikacyjnych na terenie miasta Woclawek wraz z usuwaniem skutk6w wandalizmu.

Obecna umowa zawarta iest do dnia 31 grudnia 2018 roku. W celu zapewnienia ciqglo6ci zadania, niezbqdne jest

zaciqgni?cie umowy, kt6rej platnosc pzekracza rok bud2etowy. Prosze Wysokq Radq o pzyjgcie uchwaty

w proponowanym bamieniu.

Ooinia Komisii Bud2etu. Rozwoiu i Promocii Miasta Radv Miasta o ww. oroiekcie uchwalv.

Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta Woclawek na posiedzeniu w dniu 15 pa2dziemika 20'18

roku zaopiniowala pozytywnie, jednoglosnie projekt uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta
Woclawek do zaciqgania zobowiqzania zwiqzanego z realizaqq pzedsiqwzigcia dotyczqcego bie2Ecej

konseMacji i remont6w pzystank6w komunikacyjnych na terenie miasta Woclawek wraz z usuwaniem skutk6w
wandalizmu,

W glosowaniu wziglo udzial 7 czlonk6w Komisji. Opinig pzedstawil Pzewodnicz4cy Komisji pan Andzej Palucki.

W zwiEzku z brakiem zgloszei do dyskusli Pzewodniczqcy Rady Miasta Rafal Sobolewski poddal pod glosowanie
pzyjqcie projektu uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Woclawek do zaciqgania zobowiqzania
zwiqzanego z realizaqq pzedsiqwziqcia dotyczqcego bie2qcej konserwacji i remont6w pzystankow
komunikacyjnych na terenie miasta Woclawek wraz z usuwaniem skutk6w wandalizmu.

W wyniku glosowania, pzeprowadzonego z udzialem 18 radnych, ilw pOekt uchwaly zostal jednogto6nie

pzyiery.

Ad. t6
Projektu uchwaty w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Woclawek do zaciqgnigcia zobowiqzania
zwiqzanego z realizacj4 pzedsigwzigcia dotyczqcego zakupu energii elektrycznej na potzeby jednostek

organizacyjnych Gminy Miasta Wloclawek oraz o6wietlenia ulicznego,

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala PaniSylwia Wojciechowska Dyrektor Wydzialu Gospodarki Miejskiej,

kt6ra powiedziala: pzedstawiony projekt uchwaly wraz z autopoprawkq dotyczqcy upowa2nienia Prezydenta
Miasta Woclawek do zaciqgniecia zobowiqzania zwiqzanego z realizacjq pzedsiewzigcia dotyczqcego zakupu
energii eleklrycznei na potneby jednostek organizacyjnych Gminy Miasta Wloclawek oraz oswietlenia ulicznego.

Obecne umowy zawarte sq do 31 grudnia 20'18 roku. W celu zapewnienia ciqgloSci zadania niezbgdne jesl

zawarcia um6w, kt6rych platno6d pr:ekacza ok budZetowy. Proszg Wysokq Radg o pzy.jqcie proponowanej

uchwaly wraz z aulopoprawk4

Ooinia Komisii Bud2etu. Rozwoiu i Promocii Miasta Radv Miasta o ww. oroiekcie uchwaly.
Komisja Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta Rady Miasta Woclawek na posiedzeniu wdniu 15 pa2dziernika 2018
roku udzielila pozytywnej opinii do projektu uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Woclawek



do zaciqgniqcia zobowiqlania zwiqzanego z realizacjq pzedsiewziecia dotyczqcego zakupu energii elektrycznej

na potzeby jednostek organizacyjnych Gminy Miasta Woclawek oraz o6wietlenia ulicznego wraz z autopoprawk4

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 3 czlonk6w Komisji, pzy 4 glosach wstzymuj4cych sig i braku
glos6w pzeciwnych. Opinig pzedstawil Pzewodniczqcy Komisji pan Andzej Patucki.

W zwiqzku z brakiem zgloszei do dyskusji Pzewodniczqcy Rady Miasta Rafal Sobolewski poddal pod glosowanie

pzyjgcie projektu uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Woclawek do zaciqgniecia zobowi4zania
zwiEzanego z realizacjq pzedsigwzigcia dotyczqcego zakupu energii elektrycznej na potzeby jednostek

organizacyjnych Gminy Miasta Woclawek oraz oswietlenia ulicznego.

W wyniku glosowania pzeprowadzonego z udzialem 18 radnych za pzyjgciem ww. uchwaly opowiedzialo sig
17 radnych pzy braku glos6w paeciwnych i 1 glosie wstzymujqcym sie.

Pzenra w obradach

Posiedzenie Konwentu

Wznowienie obrad po przerwie

Pzewodnjczacv Rady Miasta Rafal Sobolewski - Szanowni Paistwo, pzed chwilq odbyto sie posiedzenie

Konwentu, podczas K6rego, wypracowali5my rozwiqzanie, kt6re moglo by6 pzedmiotem obrad, a mianowicie
w zwiazku z tym, 2e te kwestie, kt6re zostaly uregulowane w projekcie obywatelskim , zostaly r6wnie2 uregulowane
w projekcie prezydenckim. Ten projekt prezydenckizostal Paistwu rozlo2ony na stolach, macie go Pairstwo pzed
sob4 Chcieliby5my jako Komisja Gl6wna Konwent zaproponowad zamiang pozqdku obrad w taki spos6b, 2eby
zdjqd ten pojekt obywatelski, a wprowadzi6 punkt dotyczEcy tychZe bonifikat pzygotowanych pzez Prezydenta.
Do tego wymaganajest bezwzglgdna liczba glos6w, je2eli chcieliby6my tak procedowai to ja poddaje taki wniosek
pod glosowanie. Po pienrrsze aby z[lat, z poz4dku obrad punkt dotycz4cy uchwaly zmieniaiEcy uchwale
w sprawie udzielania bonifikat i wysokosci stawki procentowej od oplaty za pzeksztalcenie prawa uzytkowania
wieczystego w prawo wlasno6ci nieruchomo6ci dla spoldzielni mieszkaniowych.

Pzewodniczqcy Rady Miasta Rafal Sobolewski pzeprowadzil glosowanie nad zmianq pozqdku obrad.

W glosowaniu wziqlo udzial 14 radnych i pzy 11 glosach za, braku glos6w spzeciwu i3 wstzymuj4cych sig,
Wniosek nie uzyskal wymaganej wiqkszoSci, w zwiq,zku z czym pzechodzimy do procedowania pierwszego, kt6ry
zostal w tym pozqdku obrad, pzypominam, 2e do pzeprowadzenia zmian w pozqdku obrad wymagana jest
bezMgledna liczba, w tym wypadku 13, natomiast 1'1 glosowato tylko za,

Ad. 17

ProjeK uchwaly zmieniajqcy uchwalg w sprawie udzielania bonifikaty i wysokoSci stawek procentowych
pzy zbywaniu prawa wlasno6ci nieruchomoici gruntowych, stanowiEcych wlasno66 Gminy Miasto
Woclawek, na .zecz czlonk6w wsp6lnot mieszkanlowych oraz sp6ldzielni mieszkaniowych, celem poprawy
warunk6w zagospodarowania nieruchomoSci pzyleglych.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Katanyna Laszuk Kierownik Referatu Nieruchomosci, kt6ra
powiedziala, 2e pzedstawiony projekt uchwaty zmieniaj4cy uchwalq Rady Miasta Woclawek w sprawie udzielania
boniflkaty i wysoko6ci stawek procentowych pzy zbywaniu prawa wlasnosci nieruchomosci gruntowych,

stanowiqcych wtasno66 Gminy Miasto Woclawek, na zecz czlonkow wspdlnot mieszkaniowych oraz spoldzielni
mieszkaniowych, celem poprawy warunk6w zagospodarowania nieruchomo6ci pzyleglych wynika z du2ego
zainteresowania nabyciem grunt6w ze strony spoldzjelni mieszkaniowych, bgdqcych we wspolwlasnosci lub
wspolu2ytkowaniu wieczystym wraz z osobami fizycznymi. obowiqzujqca uchwala w pzyjetym ksztalcie nie
pozwala na zastosowanie bonifikaty dla sp6ldzielni mieszkaniowych w takim zakresie jak dla wspolnot.
Proponowane zmiany majq na celu rozszezenie katalogu osob uprawnionych do kozystania z bonifikaty pzy



nabywaniu nieruchomo6ci gruntowych, na uzupelnienie ju2 posiadanych nieruchomoSci. Umo2liwi to nie tylko
wsp6lnotom, ale r6wnie2 spoldzielniom posiadajqcq wykupione lokale, racjonalnie i prawidlowo funkcjonowad
popzez zapewnienie niezbgdnej infrastruktury. Ponadto proponowana zmiana ma na celu doprecyzowanie
obecnych zapisow uchwafy, kt6re umo2liwiq zastosowanie bonifikaty od ceny spzeda2y lub od dania
w u2ytkowanie weczyste w udzialach nabywanej nieruchomoSci na zecz wla5cicieli lokali mieszkalnych. Wobec
powy2szego prosze WysokqRadq o przyjecie uchwaly w poponowanym bzmieniu.

ooinia Komisii Gosoodarki Mieiskiei i Ochronv Srodowiska Rady Miasta o ww. oroiekcie uchwafy.

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska na posiedzeniu w dniu 15 pa2dziemika 2018 roku udzielila
pozytywnej opinii do projekt uchwaly zmieniajqcy uchwalq w sprawie udzielania bonifikaty iwysoko5ci stawek
procentowych pzy zbywaniu prawa wlasnosci nieruchomosci gruntowych, stanowiqcych wlasnosi Gminy Miasto
Woclawek, na zecz czlonk6w wsp6lnot mieszkaniowych oraz sp6ldzielni mieszkanrowych, celem poprawy
warunkow zagospodarowania nieruchomosci pzyleglych.

W wyniku pzeprowadzonego glosowania w obecno6ci 9 radnych za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo
siq 6 czlonk6w Komisji pzy braku glos6w pzeciwnych oraz 3 glosach wstzymujqcych sig. Opinig pzedstawila
PzewodniczEca Komisji 0lga Krut-Horonziak.

W zwiqzku z brakiem zgloszeri do dyskusji Pzewodniczqcy Rady Miasta Rafal Sobolewski poddal pod glosowanie
pzyjecie powy2szego projektu uchwaly.

w wyniku pzeprowadzonego glosowania, w obecnosci '17 radnych, projekt uchwaly zmieniajqcy uchwalg
w sprawie udzielania bonifikaty iwysoko6ci stawek procentowych pzy zbywaniu prawa wlasno6ci nieruchomo6ci
gruntowych, stanowi4cych wlasno66 Gminy Miasto Woclawek, na necz czlonk6w wsp6lnot mieszkaniowych oraz
spoldzielni mieszkaniowych, celem poprawy warunkow zagospodarowania nieruchomosci pzyleglych, zostal
pzyjgty jednogloSnie.

Ad. 18

obywatelski projekt uchwaly w sprawie okreSlenia warunk6w udzielania bonifikaty iwysokoSci stawki
procentowej od wplaty za przeksztalcenie prawa uiytkowania wieczystego w prawo wlasnoSci
nieruchomo6ci dla sp6ldzielni mieszkaniowych.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Pan Bartlomiej Pop{awski wystepujqcy w imieniu wnioskodawc6w.
Mam pzyjemno6c pzedstawii Panstwu obywatelski projekt uchwaly w spnwie okreSlenia warunk6w udzielania
bonifikat i wysoko6ci stawki procentowej od oplaty za pzeksztalcenie prawa u2ytkowania wieczystego w prawo
wlasnoSci nieruchomo6ci dla spoldzielni mieszkaniowych. Projekt ten ma z punktu widzenia czlonk6w spoldzielni,
kt6zy posiadajq, spdldzielcze wlasno6ciowe prawa do gara2y bardzo istotne znaczenie, pozostaje tak2e kwesti4
od lat nieuregulowan4 w plaszczy2nie naszego samozEdu. 0to2 proszg Pairstwa w 2004 roku 6wczesna Rada
Miasta podjgla uchwale w sprawie zezwolenia na pzeksztalcanie prawa uzytkowania wieczystego w prawo
wlasnosci wprowadzajqc 95% bonifikatg dla paeksztalcenia uZytkowania wieczystego zabudowanego lokalami
mieszkalnymi. Niestety pomimo uplywu 14 lat od tej daty nie uregulowaliSmy kwestii innych nieruchomoscr
oddanych w u2ytkowanie wieczyste sp6ldzielniom mam tutaj na mySli pzede wszystkim garaze oraz place zabaw,
zatoki postojowe, parkingi. Ta uchwata jest wyjsciem napzeciw, tym potzebom spolecznym, kt6re od lat sq
zglaszane w spoldzielniach mieszkaniowych. Proszg Paristwa adresatem tej uchwaly sqsp6ldzielnie mieszkaniowe
bezpo6rednio, natomiast po6rednio sE wszyscy .jak powiedzialem u2ytkownicy lokali na spoldzielczym
wlasnosciowym prawie. Proszg Panstwa cel regulacji. Wydzielil bym dwa takie kierunkowe cele. Po pienvsze
umo2liwienie zgodnie z art. 17 ust. 14 ustawy o spoldzielniach mieszkaniowych dokonywanie pzeksztalceh
wlasno6ciowych w spoldzielniach. Drugi cel bardziej pzyziemny, jest to niewEtpliwie zlagodzenie obciE2en
finansowych dla wla6cicieli tych gara2y, bowiem je2eli nie podejmlecre Pafrstwo tej uchwaly najprawdopodobniej
w tej sytuacji kiedy bed4 wystgpowaly aktualizacje oplat za uzytkowanie wieczyste stawki oplat za gara2e bedE
wzrastaly. Teraz Proszg Pahstwa kolejny element tj. element chyba najtrudniejszy, a mianowicie skutki finansowe
tej uchwaly. Bez wqtpienia ograniczy ona wplywy bud2etu z tytufu oplaty za uzytkowanie wieczyste, natomiast



r6wnocze6nie wplata jednorazowa w wysoko6ci 5% pzypomnq, Ze proponowana bonifikata a2 95% w pewien

spos6b zlagodzi te skutki i w poczqtkowej fazie stosowania tej uchwaly te kwoty wplywajqce do bud2et mogq byc
wyZsze ni2 wplywy z u2ytkowania wieczystego natomiast w dlugofalowym okresie oczywi6cie te oplaty z tytulu
uzytkowania wieczystego nie bgdq wplywaly. Natomiast chcialbym prosze Panstwa podkreSlid prospoleczny
charakter tego projektu. On jest bardzo oczekiwany pzez naszych czlonk6w i mieszkaric6w Woclawka. ChcQ tez
aby6cie PansMo zwrocili uwage, podejmuj4c decyzjg, na jeszcze jeden aspekt, a mianowicie spoldzielnie od lat
aktywnie uczestniczq w zagospodarowaniu otwartej pzestzeni publicznej dublujqc czy niekiedy zastepujqc
gminy w tym zakresie, chociazbyjako pzyklad podam wybudowany parking na ul. Energetyk6w czy Budowlanych.
Nie mo2na pomjnqd tak2e takich okoliczno6ci analizujqc kwestie finansowe wprowadzenia tej uchwaly. Chcialbym
sie odnie66 do tych argument6w, kt6re padly na wstepie dzisiejszej sesji, a mianowicie dotyczqcych wqtpliwo6ci
zgloszonych pzez stosown4 Komisjg. oczywi$cie faktem jest, ze mamy ju2 w tej chwili obowiqzujqcq uchwalq
w pozqdku prawnym , nowq uchwalg dotyczqcE pzeksztalcenia prawa uzytkowania wieczystego na wlasno66
ona wejdzie w Zycie z dniem 01 stycznia pzyszlego roku ale chcialem podkre6lid, 2e ona dotyczy, po pierwsze
grunt6w skarbu panstwa, po drugie dotyczy w zasadzie wylEcznie nieruchomo6ci zabudowanych na cele
mieszkalne lub cele mieszane, nasza z kolei uchwala dotyczy nieruchomoi;ci wytqcznie zabudowanych garazami,
a zatem w zakresie nieruchomo6ci gminnych ta ustawa, ktdra wchodzi w 2ycie z dniem 01 stycznia nic nie zmienia
ona odsyla nadal do kompetencji wlasciwych rad gminnych, kwestie wysokosci udzielanych bonifikat. Co do
wqtpliwosci innego rodzaju dotyczqcych opinii prawnych. Proszg pahstwa pojekt obywatelski wplynql do Rady
Miasta w dniu 11 czeruca tego roku. Na skutek uplywu juz ponad 4 miesiqcy obydwa akty prawne wskazywane
w projekcie ulegly zmianie po prostu nowelizacji, a zatem zaszla koniecznos6 modyfikacji podstawy prawnej i tylko
wylqcznie podstawy pnawnej projekt co do zasady co do treScijest doktadnie taki s am. Zaznaczam,2e statut miasta
nie precyzuje kto tq podstawq prawnq ma modyfikowai czy wnioskodawca czy juz gmina , mysmy to zrobili aby
uchronic sie pzed ewentualnym zazutem wadliwej podstawy. padlo te2 pytanie czy sq inne gminy, kt6re ju2
wprowadzily tego typu bonifikaty. Ot62 tak, Proszq Pahstwa co do zasady nasza projektowana uchwala pzypomina
uchwalg warszawsk4 kt6ra funkcjonuje w obiegu prawnym od 20'17 roku z tqtylko ro2nic4 2e uchwala warszawska
pzewidywala wy2szq bo 9970 bonifikatg. Prosze Pairstwa tyle w podsumowaniu, wskazg tylko na bardzo powa2nq
koniecznoSi podjgcia tej uchwaly, Prosze Pahstwa pzeksztalcenia lokali u2ytkowych gara2y na temie
wloclawskich spoldzielni mieszkaniowych w zasadzie nie wystgpuj4 dla pzykladu, na terenie spoldzielni
mieszkaniowej osiedlaZazamcze od dnia wejScia w 2ycie ustawy o spoldzielniach mieszkaniowych czyll od 200j
roku do dnia dzisiejszego nie pzeksztalcono Zadnego lokalu gara2owego we wlasnoS6. Ja my6lg, 2e ta syruacJa
jest nlepokojqca, bowiem coraz wiqcej mieszkahc6w woclawka zglasza sig do nas z takimi pytaniami, ale
r6wnoczeSnie nasi mieszkaicy rozumiej4 i2 jak wa2na jest ta uchwala i jak wazne jest umo2liwienie im nabycia
pelnej wlasno6ci tych grunt6w dlatego Panie PzewodniczEcy panie prezydencie, wysoka Rado wnoszg
o pzyjqcie tej uchwaty.

opinia Komisii Gosoodarki lrrlieiskiei i ochronv Srodowiska Rady Miasta o ww. oroiekcie uchwalv.

Na posiedzeniu w dniu 15 pa2dziemika 2018 roku Komisja Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska udzielila
negatywnej opinii do projektu uchwaly w sprawie okreslenia warunk6w udzielania bonifikaty i wysokosci stawki
procentowej od wplaty za pzeksztalcenie prawa u2ytkowania wieczystego w prawo wlasno6ci nieruchomo6ci dla
spoldzielni mieszkaniowych.

w wyniku glosowanie pzeprowadzonego w obecnosci g radnych, za opowiedzial sig 1 czlonek Komisji, pzy
4 glosach pzeciwnych oraz 3 glosach wstzymujqcych sig. Tqe radnych nie wziglo udzialu w glosowaniu. Opinie
pzedstawila Pzewodniczqca Komisji Olga Krut-Horonziak.

Pzewodniczacv Radv Miasta Rafal Sobolewski- Proszq Panstwa pzedmiotowy projekt uchwaly byl pzedmiotem
obrad Komisji Gl6wnej w dniach 11 wzeSnia oraz 15 pa2dziernika 2018 roxu.

Podczas obrad w dniu 11 wzeSnia Komisja Gl6wna pozytywnie zaopiniowala pzedmiotowy projekt uchwaty.
Za udzieleniem poparcia opowiedzialo sig 4 czlonk6w Komisji, glosow paeciwnych nie stwierdzono, ,l 

osoba
wstzymala sig od glosu.



Natomiast w dniu 15 pazdziemika Komisja pzygotowala wniosek, aby wysoko5i bonifikaty wyniosla 80% czyli
ptzyjgta wniosek taki, aby zmodyfikowa6 ten projekt, kt6ry zostal przedlozony. Za powy2szym opowiedzialo siq
5 czlonkow Komisji, glos6w pzeciwnych i wstzymujqcych siq nie zgloszono.

Nastqpnie Pzewodniczqcy poddal pod glosowanie wniosek Komisji Gl6wnej, w kt6rym proponuje, aby wysoko66
bonifikaty osiqgngla nie tg wartoSd pzedstawionq w projekcie obywatelskim, tylko wartosd 80%, tak jak jest to
w projekcie prezydenckim.

w wyniku pzeprowadzonego glosowania, wniosek Komisji Gl6wnej, w kt6rym wziglo udziat 13 radnych,
nie uzyskal wymaganej ilosci glosdw Konwentu, o to aby zmniejszyd wysokos6 bonifikaty do g0% .

Za pzyjgciem wniosku glos6w - 0, pzeciw glosowalo 8 radnych , 5 radnych wstzymalo sig od glosu.

Nastepnie Pzewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, 2e otwien dyskusjg nad w.
zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:

Rqdnv.Zbiqniew Lewandowski - powiedzial 2e ta uchwala generalnie wpisuje siq w trend, kt6ry sig rozpoczyna
polegaj4cy na zmianie prawa u2ytkowania wieczystego na wlasno56. Jednak sama tre56 tej uchwaly nie daje
powszechnosci, dostgpu do stosowanego prawa, bo ona zawg2a krqg podmiotdw, kt6re mogq skotz ysta6 z tego
prawa wylqcznie do spoldzielni mieszkaniowej, Nawet w samych spoldzielniach mieszkaniowychjest taka sytuacja,
2e s4 osoby fizyczne, ktdre ju2 wczesniej wykupily wieczyste u2ytkowanie pod wlasnym gara2em i w zwiqzku
z powyzszym z tej uchwaly skozystao nie mog4 dlatego tez nale2aloby rozszezyi tre$,c tej uchwaly, 2eby ona
obejmowala r6wnie2 osoby fizyczne. To s4 rownie2 osoby zamieszkujEce w budynkach iiomunalnych, kt6re
posiadajE te garaze na terenach miejskich i te2 by nie mogly z tego skozystad. No i sq te2 r6zne inne podmioty.
Ponadto sq r62ne formy gara2owania samochod6w. Sq opr6cz gara2y, sq r6wnieZ budowle jako zadaszenia
parkingowe, i to jest forma doSC powszechna. Na terenie miasta Woclawka i te osoby r6wnie2 powinny miec
mo2liwosc skozystania z tej uchwaly. Z tym, 2e w pzypadku tych wiat gara2owych z mojej wiedzy wynika, ze tam
sq r6wnie2 ju2 wspdwlasnoSci, czg56 obywateli posiada wspolwlasno66 do u2ytkowanii wieczystego, a czgSi
pozostajq sp6ldzielnie czy te2 inne podmioty. W zwiqzku z powy2szym, 2eby byla powszechno6c stosowania tego
prawa t0 nalezaloby r6wnie2 wspolu2ytkowanie wieczyste pod wiatami parkingowymi w tym uwzglgdnic, dlatego
tez, poniewaz glosujemy nad uchwal4 obywatelsk4 zeby mozna bylo nad ni4 glosowa6, to powinna by6 zgooa
0s0by, ktora zglaszala te uchwalg, Tak ja to rozumiem, ale uwzglgdnienie tych fakt6w, kt6re m6wilem jest
konieczne dla r6wnego traktowania obywateli naszego miasta,

lqdnyAndEei Palucki- powiedzial, projekt o tyle ciekawy, co 2le opracowany. W kilku aspektach i ekonomicznym
i formalno-prawnym. 0t62 elementy , o ktorych m6wit moj popzednik, pan radny Zbigniew Lewandowsxr,
sq elementami bardzo istotnymi i prawo nie dopuszcza rd2nicowania os6b i podmiot6w gospodarczych w tym
samym obszaze zagadnienia. 0t62 opr6cz spoldzielni mieszkaniowych, tak jak to bylo tutaj podkreSlone, jest
szereg innych podmiot6w spolecznych, gospodarczych, ktore te2 swoim uczestnikom pzedsiqwzigcia udostgpnuy
teren uzytkowania wieczystego pod budowe garazy, je2eli m6wimy juz o samych gara2ach. Natomiast zawezamy
to pojqcie tylko i wyl4cznie do problematyki zwiqzanej ze spoldzielczo5ciq mieszkaniow4 Uwa2am, 2e jest to
niezgodne z literE prawa i z obowiqzujqcymi normami wspol2ycia spolecznego. To jest jeden aspekt. Drug1, oto2
na terenach spoldzielczych, pzecie2 w uzytkowaniu wieczystym sq nie glko gara2e. Nie wiem jakqS specyficznq
historiEstala sie sprawa gara2y jakby to byla strategicznie przedsiqwzigciem dla Zycia mieszkaric6wekonomiczne
i jednocze5nie dla 2ycia miasta, pzecie2 na tych terenach sq rownie2 pawilony uslugowe, handlowe i gdyby one
byly objete, bylby to bardzo istotny element dla rozwoje lokalnej pzedsiqbiorczo6ci, mlb wspomo2enie tejiokalnel
pE edsiebiorczoSci . Dzisiaj m6wimy, 2e zawlaszczajq nami wielkopowieachniowe plac6wki uslugow+handlowe
ktore sq niepolskim kapitalem, ale jednoczeinie nie robimy nic , aby ten polski kapital m6gl sig bjrdziej rozwija6.
Na bardzjej pzyjaznych warunkach, a byla to doskonala okazja. wydaje mi sig, a nawet jestem-pzekoniny, 2e do
problematyki regulacji u2ytkowanra wieczystego powinien podejsc kompleksowo. ot62 w tej chwili jest



w opracowaniu i publikowane sq modyfikowane projekty ustaw, kt6re na szczeblu z4dowym s4 wypracowywane,
one s4 bardzo inne niz to co chcemy zrobit z tymi gara2ami, ale majq one za zadanie kompleksowe etapowe
uregulowanie sprawy uzytkowania wieczystego w Polsce. Wielki czas, zeby to juz sig stalo, bo ju2 jesteSmy takim
ewenementem w skali Europy, natomiast to wymagaloby pewnego uregulowania. A wiqc nie antyspoleczny,
r62nicujqcy obywateli miasta Woclawka jest ten projekt i to z calq pewno6ci4 ale i r6wnie2 tak jak powiedzialem

r62nicujqcy w obrqbie r62nicowania wieczystego tych os6b, kt6re w danym podmiocie gospodarczym czyli
spoldzielni wystepuj4. Natomiast bardzo istotnym elementem jesl jeszcze inna kwestia. Oto2 nie okre6lono w tej
propozycji takiego rozwiqTania. Ja powiem hipotetycznie, poniewaz nie bqdq tutaj m6wil o jakims dokladnym
pzykladzie bo to nawet nie o to chodzi. Zal62ny,2e dzidkana piec tysiecy metr6w, Na tejdzialce stoi dwadziescia
gara2y. I my podejmiemy uchwale o g0% bonifikacie dla calej dzialki, a co z resztq gruntu, na ktdrym nie stoj4
garaze. A wiec podmiot , kt6ry w ten spos6b za 5% dostanie ten grunt mo2e go p zeznaczye na zupdnie inne cele
nie gara2owe. Nie ma sprecyzowanego tego wEtku a jeszcze moze sig okazac bardzo istotny w sfeze
ekonomicznej igospodarczej. Cale pzedsigwziqcie ja zwracalem na komisjach uwagg na aspekt ekonomiczny
tego pzedsigwziecia. Ztego co prowizorycznie udalo misie wyliczy6 to tylko i wylqcznie pzyjgcie tej uchwaly moze
spowodowac mniejsze wplywy bie2qce, podkreslam bie2qce, a wiem jaka jest sytuacja w wydatkach i dochodach
biezqcych miasta na ponad milion zlotych. wszystkie proponowane w najbli2szym czasie zmiany w
pzeksztalceniach mogEdoprowadzic do utraty wplyw6w do budzetu miasta na ponad 6 milion6w zlotych. Ot62 jak
slucham co kandydaci na prezydent6w chc4wybudowac to sie zastanawiam z czego, bale ja nie chcg jako gl6wny
wqtek podkreslac tego wqtku ekonomicznego, bo ktos powie, no 2aluje komus 2e zaplaci dwadziescia zlotych w
ciqgu roku mniej uzytkowania wieczystego, zresztq szczeze m6wiqc ja m6wig sam pzeciwko sobje bo te2 bym
byl beneficjentem jako mieszkaniec spoldzielni ale to nie o lo chodzi, ale gl6wny aspektje2eli pafistwo nie chcecie
tego ekonomicznego pod uwage, a widzg ,2e nie ma takiej woli, to, a potem bgdziemy m6wili , a w Toruniu zrobrli
tamto itd. Natomiast jako gl6wny aspekt moim zdaniem , jest aspekt nier6wno6ci podmiot6w i os6b fizycznych
zwiqzanych z uchwaleniem takiej uchwaly. lteraz proszg pallstwa ta uchwala podlega ogloszeniu w Dzienniku
unedowym wojewodztwa Kujawsko-Pomorskiego. Jestem pzekonany, je2eli pan wojewoda podejdzie do tej
uchwaly w sposob prawny merytoryczny to ta uchwala nigdy w tym dzienniku siQ nie uka2e. powinna by6
zakwestionowana w ramach nadzoru prawnego. Nie bylo woli merytorycznej pracy nad projektem obywatelskim,
ja go szanuje ten projekt obywatelski. Uwa2am, 2e takie projekty obywatelskie powinny wplywa6, ale one powrnny
miee wsparcie merytoryczne z punktu widzenia ekonomlcznego i prawnego. To nie nastqpilo w tym wypadku.
Zaczynamy na koniec kadencjiz po$piechu produkowai buble prawne dziqkuje.

Radna oloa KrulHoronziak - nie bgdg powtazala mojej wypowiedzi itresci tej wypowiedzi, na poczqtku sesji,
kiedy prezentowalam bardzo mqdre, odpowiedzialne dla kazdej ze stron En. dla samozqdu woclawka, a pzede
wszystkim dla projektu obywatelskiego podej6cie iocena dokonana pzez Komisjg Gospodarki Miejskiej, gdzie
zwracali6my wlaSnie uwage, 2e nikt nie odzuca projektu obywatelskiego, natomiast wymaga wypracowania tej
r6wno6ci podmiot6w. To nie jest tak prosto jak tutaj prezentowal Pan Prezes Spoldzielni Zazamcze. R6znego
rodzaju prawne rozstzygnigcia odnoSnie wlasnosci wieczystej tzw. uzqdzeh gospodarczych sq tak ro2noroone,
2e caly ten pakiet uwa2ali5my, powinien by6 bardzo dobze zana zowany i opatzony odpowiednia ramq prawnq
tak jak w tej opinii prezentowalam, a mianowicie: dla wszystkich ustawowo okre6lonych podmiot6w wladajEcycn
gruntami, dla wszystkich. To jest jeden z tych elementow zasadniczych. Bardzo szkoda, 2e nie zapadta ta decyzja
zdjgcia z pozqdku obrad co nie bylo odzuceniem 2adnym i nie bylo 2adnq ujmq dla wnioskodawc6w. Natomrasr
zostalo to potraktowane zupelnie ad hoc nie maj4ce nic wsp6lnego z merytorycznosciq albo samozqd chce srq
prezentowac pomimojeszcze paru dni, ale tak naprawdg do piQtnastego listopadajako cialo mefioryczne i majqce
na uwadze, nie okreslonE tylko wydlubanq grupq podmiotdw albo reprezentujemy tylko i wylqcznie uw. za 4g
godzin wybory. To nie jest sprawa do takich rozstzygnig6. To jest bardzo powazne zagadnienie z ka2dej strony oo
uregulowania prawne dotyczqce poszczeg6lnych u2ytkownik6w gara2y sA bardzo r62ne a skupienie sig tylko
i wylqcznie na sp6ldzielniach jest du2ym nieporozumieniem i du2q na dzieri dzisiejszy nie uzasadnionq prawnie
kzywd4 dla osEdu samozqdu, kt6ry ma podjq6 takq uchwalq wyr62niajqc4 kiedy prawo dotyczy wszystkich.
Ja tutaj pot/vtazam oczywi6cie moich pzedm6wc6w bardzo dzigkujg Panu Prezesowi Spo.ldzielni Poludnie, Panu
radnemu Lewandowskiemu za bardzo merytoryczny, rozsqdny i obiektywnie sp6jny z prawem glos.



Radnv Janusz Debczyfrski - ja my5lg, 2e takie kategoryczne stawianie w dniu dzisiejszym opinii, 2e ten spoleczny
projekt uchwaly w jakiejs mieze dyskredytuje czy dyskryminuje innych wlascicieli uzytkownik6w grunt6w
wieczystych no jest nie do koica uprawniony bo wszyscyjestesmy r6wni wobec prawa i ka2da z grup spolecznych
zainteresowana jak gdyby zmianq w swojego statusu i pzeksztalcenia w zakresie u2ytkowania wieczystego 2e
wlasnos6 mo2e tu wystqpic. My rownie2 jako Rada Miasta no moze ju2 w tej kadencji, to mo2e ju2 nie zd42ymy,
ale mo2emy tez kompleksowo podejsc do tej sprawy i sprdbowad to wszystko uregulowad. Natomiast ia uwa2am,
2e tak kategorycznie nie powinnismy stawiad sprawy i powinnismy r6wnie2 uszanowa6 tq inicjatywg, kt6re podjeli
siq u2ytkownicy prawa wieczystego ze S p6ldzielni Zazamcze Te2 bym nie stawialsprawy w ten spos6b, 2e bgdzie
uchylona uchwala przez wojewodq bo wielokrotnie pami?tam z autopsji, 2e Uz4d wojewody wydajqc zastze2enia
w stosunku do niekt6rych uchwal, kt6re podejmowalismy jako wloclawski samoz4d wskazywal te2 mo2liwoSc
naprawienia w pewnych punktach tej2e uchwaly ije2eli my tej uchwaly nie podejmiemy to nie bedziemy wiedzieli
czy byly blgdy, jakie blgdy, ja rozumie, Ze jest gorEczka wyborcza, natomiast 1'l czenrvca ten projekt obywatelski
zostal zlozony, bylo do56 czasu, zeby sig nad nim pochylli i my jako Radni Prawa i Sprawiedliwo6ci bgdziemy
glosowali za pzyjgciem tej uchwaly, nie bal bym sig jakichS nieoczekiwanych konsekwencji tylko po prostu
pzyjmiemy tq uchwalg i apelujemy do pozostalych pahstwa radnych, a jakie bgd4 rozstzygniecia nadzorcze, to
zobaczymy , my6l9, 2e my tu Rady nie nara2amy na smiesznosc, bo kazdy z podmiot6w ma prawo zglaszac
inicjatywq uchwalod awczq i nie jest to w moim pzekonaniu jakaS dyskryminacja w stosunku do innych os6b i innycn
podmiotow.

Radnv Zbiqniew Lewandowski - ja chcialbym zaproponowad wniosek i prosii Pana wnioskodawcq o odniesienie
sig do tego wniosku oraz pzedstawicieli Pana Prezydenta r6wnie2 odniesienie sig do tego wniosku z uwagi na
skutki bud2etowe i tre56 panagrafu pierwszego wedlug mojej propozycji,. Zglaszam nastgpujqcE tres6 paragrafu
plerwszego: wyraZa si? zgodg na udzielenie 80% bonifikaty spoldzielniom mieszkaniowym, osobom fizycznym od
oplaty z tytulu pzeksztalcenia prawa uzytkowania wieczystego lub wspolu2ytkowania wieczystego w prawo
wlasnosci nieruchomosci lub prawo wsp6lwlasnosci nieruchomoSci zbudowanych gara2ami lub parkingami. Taki
wniosek proponuje co do tresci tej uchwaly.

Pan Bartlomiei Poolawski - z uwagE slucham tych zastze2ei, kt6re wplyngly do projektowanej uchwaly
i payznam, 2e nie do konca rozumie intencje radnych wnoszqcych te zastzezenia. Proszq Paristwa wniosek tak
jak powiedzialem zostal zlo2ony w dniu 'l'l czeMca 2018 roku trudno dziwic siq, 2e wniosek, ktdrego geneza jest
w Srodowisku spoldzielczym mowi o bonifikacie dla spoldzielni mieszkaniowej, Proszg Paristwa zeczq naturalnq
jest , 2e obejmuje on wlasnie tego typu podmioty. Natomiast nie bylo pzeszkdd Zadnych od 11 czerwca do dnia
dzisiejszego, modyfikowa6 ten wniosek i tutaj to nie jest tak, 2e spoldzielnie mieszkaniowe chcqzawlaszczy6 sobie
jakE6 slerq zycia, Nie widzimy 2adnych pzeszk6d aby ten wniosek tak2e byl skierowany do os6b fizycznycn,
natomiast nie mam 2adnej wqtpliwo6ci, 2e stosownej aktywno5ci radnych zabraklo w tym zakresie. Truono
oczekiwac od prezesa jednej ze spoldzielni mieszkaniowych aby analizowal kwestiq mieszkanc6w gminy i osob
fizycznych, czy powinni mied bonifikatq czy nie powinny miei bonifikatg. W zwiqzku z powy2szym uwaZam, ze
w tym zakresie stosowna bylaby inicjatywa radnych, ktdra nie nastqpila, Druga kwestia wqtpliwoSci zglaszane ptzez
Pana radnego Paluckiego dotyczqce pzeksztalcen duzych terenow pod pzykrywkq garazy. prosze paistwa
garaZe sq zlokalizowane na wyodrqbnionych z reguly gruntach w ramach tych grunt6w sq te czgsci zabudowane
budynkami gara2owymi oraz Ew. place manewrowe i proszg Pahstwa tak ta uchwala ma r6wniei pzeksztalcic
place manewrowe. Problem w tym tylko, 2e ja jako prezes spdldzielni Zazamcze widze tam place manewrowe,
a niekt6zy radni widzqjakie6 dziwne i niejasne pr6by ominigcia pzepis6w uchwaly i nie wiem spzedawania tych
gruntdw czy innych czynnosci. Takiego scenariusz sie nie spodziewalem Proszq Paristwa i tzecia kwestia prosze
Pafistwa ja nie oponujq jakimkolwiek zmianom tak iak powiedzialem w tresci tej uchwaly, natomiast ja zgodnie ze
statutem miasta jestem umocowany do pzedstawienia tego wniosku. Nie jestem nalomiast pelnomocnikiem
materialno-prawnym nie mogg go modyfikowad, zmieniao, cofa6, a zatem czyni e sw6j obowiqzek pzedstawiajqc
ten wniosek , natomiast jak zostanie zakwalifikowana ta poprawka rozumie , ktora wplynela to pozostawiam to
do oceny Wysokiej Radzie. Dzigkujg

Radna 0loa Krut-Horonziak - szanowny Panie Prezesie, ja bym jednak Pana zobowiqzala do bardziej kulturalnego
zachowania, je2eli chodzi o oceng Rady Miasta woclawek i proszg nam nie wydlubywae oczu tym, terminem ze



4 miesiqce co6 le2alo bo po pierwsze Pan chyba nie zwr6cil uwagi, 2e zlo2yli6cie Paristwo wniosek opatzony
podpisami w liczbie stu. Prosze zwr6cie uwagq, ktore zreszt4 te podpisy nie byly dostarczone Komisji Gospodarki
lvliejskiej Zwracam Panu uwag?, 2e ustawowo liczba obowiqzujqca do podpisu to jest wla6nie taysta. I proszg
sobte zobaczyd wlasnq Scie2kg postgpowania i nie uwidaczniai tutaj, Ze ktos specjalnie tzymal w zamraiarce
projekt obywatelski, trochg powagi, itroche oceny wlasnego postgpowania. Lekcewazqco pan sie wypowiada na
temat roznego rodza.iu rozstzygniqc prawnych, kt6re sq pzynale2ne do Ew. uzytkownik6w gara2y. To nie iest
takie prostejak Pan tutajpzedstawia, Pan chce osiqgnEd zupelnie inny cel ale to nie znaczy,Zeby Pan tutajzwracal
uwage na jakoSi pracy merytorycznej Rady Miasta. My jesteSmy zobowiqzani w stosunku do wszystkich
mieszkahc6w, a nie do spoldzielni Zazamcze.

Pzgwodniczacv Radv Miasta Rafal Sobolewski -podsumowal, Ze nic zlego sig nie dzieje. Mieszkafrcy zlo2yli
pqekt uchwaly, w trybie, kt6ry jest pzewidziany w statucie miasta ija siq nawet z tego ciesz?, 2e tak sig zdazylo,
ze mamy do czynienia z inicjatywq uchwalodawczq no bo pamigtam wypowiedzi niekt6rych radnych, 2i tak malo
jest tych zgloszei, ta dyskusja byla w pzypadku, kiedy zmienialismy statut izwiqkszalismy liczbg mieszkaric6w
uprawnionych do zglaszania inicjatywy uchwalodawczej na tzysta, 2e to skandal bo teraz juz nikt nie zglosi
inicjatywy uchwalodawczej. w zwrqzku z tym po pienrnze ja sig cieszq, 2e ta inicjatywa wplyngd. po drugie myslg,
ze t0 jest te2 glos do Pana Prezesa nic sig zlego nie dzieje, 2e radni dyskutujq nawet wypowiadajqc kwestie
krytyczne wobec tego projektu uchwaly, bo do tego slu2y Rada Miasta i wyOale mi iiq, ze powinnismy sig creszyc,
2e ta dyskusja w og6le jest prowadzona bo to jest kwintesencja pracy samozqdu. Ja proceduje ten pro1eit t.i j.l
powinienem En. zgodnie z opiniE Komisji, zgodnie z Wnioskiem Komisji Gl6wnej, zgodnie z tym co pairstwo
zdecydowaliscie, 2e nie znosimy tego punktu z poz4dku obrad. w zwiqzku z czym wydaje mi iig, ze wszelkie
negatywne emocje mo2na wygasi6 w tym punkcie bo nie ma potzeby, abysmy tutaj epatowali tymi negatywnymi
emocjami Kolejna zecz jest taka, ze na pewno nale2y zastanowid siq nad tymi wszystkimi argurentami, ftore
padly. Ja nie ukrywam, 2e one mnie pzekonui4 2e zar6wno te po czg6ci, te'zgloszoni pzez radnego
Lewandowskiego pzez radnego Paluckiego, pzez radnq paniq olgg Krut-Horonziak i zeczq Rady Miasta JaKo
caloSci jest wypoSrodkowanie i wypracowanie koicowego stanowiska. Je2eli chodzi o samo procedowanie teqo
pojektu no jest pzed nami wniosek pana radnego Zbigniewa Lewandowskiego ija jestem zobowiqzany ioprocedowai dlatego, ze on zostalzgloszony pomijaiqc juz kwestie czy pan mo2e wyrazi6 zgodg najego akceptacig
czy nie mo,2e wyrazi6, ja pzeczytam ten wniosek pana radnego zbigniewa Lewandowskieio, lt6rypioponu;e, aoy
w paragrafie pienvszym projektu uchwaly dac takie jego bzmienre: wyra2a siq zgodg na udzielenie 8Oi" Oonintaty
spoldzielniom mieszkaniowym, osobom fizycznym od oplaty z tytulu pzeksitalcenia prawa u2ytkowania
wieczystego lub wsp6lu2ytkowania wieczystego w prawo wlasnoSci nieruchomo6ci lub wsp6lwlasno6ci
nieruchomo6ci zobowi4zanych zabudowanych gara2ami lub parkingami zadaszonymi. Jest to tre36 wniosku
zlo2onego pzez Pana radnego Zbigniewa Lewandowskiego.

Radnv Jaroslaw Huoalo - ja oczywiscie zwracam tylko uwage na kwestie formalno-prawne, je6li sq dwa wnioski
o podobnym bzmieniu zawsze jako pierwszy glosuje sig wniosek dalej idqcy.

Pzewodniczacv Radv Miasta Rafal Sobolewski- jakijest ten drugi wniosek ?

Radnv Jaroslaw Huoalo -jesliw jednym wniosku jest bonilikata 80%, a w drugim 95% to kt6ry iest dalej idEcy

Pzewodniczqcy Rady Miasta Rafal Sobolewski- mamyjeden wniosek zgloszony pzezjednego radnego nie wrem
gdzie jest ten drugi wniosek.

Radnv Jaroslaw Huoalo - wydawalo mi sie, 2e obradujemy nad projektem obywatelskim i ieszcze do tego prcjektu
obywatelskiego chcemy zmieniac tq tres6, ale Pan powiedzial, 2e nie posiada upowa2niei, 2eby nam udzielic
zgody, albo potwierdzjc ijeszcze nie bylo wypowiedzi, rownie2 jak pan zauwa2yl pzed chwileczk4 nie byto
wypowiedzi pzedstawiciela Pana prezydenta co do tych zmian.

Pzewodniczacv Radv Miasta Rafal Sobolewski- no nikt nie prosil o to wystqpienie. Ja dalej polvtazam, 2e nte ma
wniosku dalej idqcego, mamy do czynienia tylko z jednym wnioskiem.



Radna Olqa Krut-Horonziak - powiedziala: w sposob jasny i wyra2ny pzedstawiciel wnioskodawcow,
mieszkahc6w okre6lonych jako tzystu obywateli nie zajql stanowiska lo znaczy wyrazne stanowisko, 2e nie jest
upowazniony, natomiasl Rada Miasta nie jest upowa2niona jakkolwiek bylby nawet by6 mo2e nawet niekt6rym
odpowiadaj4cy ten wniosek Pana radnego Lewandowskiego, nie jeste6my upowa2nieni ingerowa6 wewnqtz
zlozonego projeKu. Prawnie nie mozemy. panie pzewodniczqcy bardzo proszg nie poddawac tego w og6le
proceduze prawnej. Wniosek zostal zlo2ony natomiast ocena prawna jest jednoznaczna. I tutaj nie bqde
pzywolywala Pani Sekretaz Wieslawy Konopczyiskiej, poniewa2 dla nas dla radnych jest to oczywistosi,

Pqewodniczacv Radv Miasta Rafal Sobolewski- zapytal czy Pan radny Zbigniew Lewandowski podtrzymule ten
wniosek, wobec tego co uslyszal podczas dyskusji.

Radny Zbiqniew Lewandowski - podtzymujg.

Pzewodniczacv Radv Miasta Rafal Sobolewski- Pan radny Lewandowski podtaymuje sw6j wniosek wobec tego
poprosz? PaniE wieslawg Konopczyr'rskq sekretaza Miasta, aby ustosunkowala siq do tego wniosku.

Sekretaz Miasta Wieslawa Konooczvtiska - powiedziala, oczywi6cie w trakcie procedowania ka2dy z radnych ma
prawo zgtasza6 swo.ie propozycje do projektu uchwaty, jednak jest to wniosek obywatelski i w tym zakresie
wnioskodawca powinien wprowadzi6 zgodq na wprowadzenie tejzmiany, bo no ten projekt uchwaly ma okreslony
ksztalt,

Pzewodniczacv RadY Miasta Rafal Sobolewski - zapylal radnego Pana Zbigniewa Lewandowskiego,
czy w zwiqzku z pzedstawionq pzed chwi14opiniq prawn4 w darszym ciqgu podtzymuje sw6j wniosek.

BadlY--Zbiqniew Lewandowski-ja zdajg sobie sprawg z procedury glosowanta akurat nad tym punktem, ze dotyczy
to projektu obywatelskiego. Liczylem na to,2e wnioskodawca zaakceptuje zmiany bo te zmiany r6wnie2 sE
kotzystne dla tych os6b co mieszkajqna Zazamczu lan lez nie wiem w jakiej wlasnosci ale jesl parking zadaszony
i byloby to kozystne rowniez idla os6b ,ale bylo by kozystne dla z punktu mo2liwo6ci kozysiania itego prawa
pzez wszystkich obywateli, nalomiast zgodnie z ta procedur4 glosowanie nad wnioskiem obywatelskim na ten
czas ten wniosek wycofujq, traktuje to jako interpelacje do opracowani w pzyszlo6ci odpowiedniej uchwaly.
Dzigkujg,

P.zewodniczacv Radv Miasta Rafal sobolewski - myslg, 2e ju2 mamy wszystkie kwestie wyjasnione pzeo
glosowaniem. Pzechodzimy zatem do glosowania nad pzyj?ciem obywatelskiego wniosku uchwaly w sprawie
okre6lenia warunk6w udzielenia bonifikaty i lvysokosci stawki procentowej od oplaty za pzeksztalienie prawa
uzytkowania wieczystego w prawo wrasnosci nieruchomoSci dra sp6ldzielni mieszkaniowych.

w glosowaniu bralo udzial 14 radnych i przy '10 glosach za, braku glos6w pzeciwnych i 4 glosach wstzymujEcych
sie uchwala zostala podjgta.

Ad. 19

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Radnv. Jaroslaw Huoalo - ja na kolejnej sesji zwracam sig z proSbE do pahstwa do pana prezydenta, o ro, oy
zadba6 o pzydzial miejsca, a wla6ciwie pomieszczen dla Towazystwa Opieki nad Zwiezgtami. Jest to spoleczna
organizacja tzeciego sektora, kt6ra bieze udzialw akcjach sterylizacji, opieki nad zwiezgtiminie tylko nad koramr,
bardzo wartosciowa jest zasluzona, zzeszaj4ca du2q ilo66 mieszkahc6w. ci paistwo zwracajq uwagq, 2e do tej
pory uzytkowali pomieszczenia na ulicy cichej, ale ze wzglgdu na decyzjg podjet4pzez miasto Gminq Wbchwek
to miejsce trac4 a jest tam wiele zwiezqt wymagajEcych pomocy i leczenia. Bardzo bym prosil, zebysiie pairstwo
uwzglgdnili te proSby, poniewaz jest to naprawde kreatywne stowazyszenE.

!ed!? lLqa KrufHoronziak - to nie jest wniosek, natomiast jest to taka informacja og6lna, dzisiaj jest Swiatowy
Dzieri Chleba, a w zwiqzku z tym, 2e chleb to iest najbardziej polityczny element w dziejach ludzko3ci od zarania



dziej6lv, wiec bardzo wszystkim 2ycz? tego dobrego chleba ale nie zwiqzanego z polityk4 Dzisiaj proszg zdrowo
na zakwasie bo to najlepszy chleb, kupi6 i zje6C i 2eby nam siQ szcze6cilo i 2eby tego chleba nigdy nie zabraklo.

Ba!![tZ!!qniew Lewandowski - nawiq.zuje do mojej popzedniej rozmowy, zglaszam interpelacje do pana
Przydenta, 2eby realizujqc rowno66 obywateli wobec prawa pzystqpil do opracowania projeitu uchwaly
pzeksztalcenie u2ytkowania wieczystego pod parkingami i zar6wno dla os6b fizycznych jak i dla sp6ldzielni oraz
pod garazami dla os6b ftzycznych. Jest to sprawa bardzo istotna bior4c pod uwagg ilo56 os6b, kt6re posiada takie
miejsca, jak i pzede wszystkim to r6wno56 obywateli wobec prawa. Dzigkujg.

Ad.20

Informacje i komunikaty.

Pzeyodniczacv Radv Miasta Rafal Sobolewski- macie Parlstwo rozlo2one informacje nt. zwolania nastepnei sesji
na pi4tek na godzine 11.45, BQdzie to uroczysta sesja poswigcona rocznicy odzyskania niepodlegloSci. bO4Azii
sig w Remizie pny ut.ZaOiq. Proszq wszystkich o punktualne pzybycie dlatego, ze elementim tej sesji iest
wysluchanie hejnalu, kt6ry bedzie rozbzmiewal z wiezy Remizy o godzinie 12.00.

M.21

Zamknigcie obrad,

W zwiqzku z wyczerpaniem pozqdku obrad zamykam obrady Ll Sesji Ra<ty Miasta Wloclawek . Dzigkujg bardzo.



Akceptacja protokolu pzez sekretazy obrad Ll sesji Rady Miasta

MDNY PIOTR CZARNECKI

Zalaczniki:

Lista radnych obecnych na obradach Ll sesji Rady Miasta Woc{awek,

Lista os6b uczestniczqcych w Ll sesji Rady Miasta Woclawek.

Uchwala Nr LU13512018 Rady Miasta Woclawek z dnia 16 pa2dziemika 2018 r. w sprawie wyboru

lawnik6w do S4du Okregowego we Woclawku na kadencje 2016-2019, zgloszonych w wyborach

uzupelniajqcych.

Uchwala Nr Ll/136/2018 Rady Miasta Woclawek z dnia 16 pa2dziernika

2018 r. w sprawie okreslenia zasad wyznaczania skladu orazzasad dzialania Komitetu Rewitalizacji.

Uchwala Nr L1113712018 Rady Miasta Woclawek z dnia 16 pa2dziernika 2018 r. w sprawie zamiaru

pzeksztalcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej we Woclawku popzez zmiane siedziby

z ul.Ogniowej 8/'10 we Woclawku na ul, Wojska polskiego 27 we Woclawku.

7. Uchwala Nr Ll138/2018 Rady Miasta Woclawek z dnia 16 pa2dziemika 2018 r zmieniaiqca uchwale

w sprawie podziatu 6rodk6w Pahstwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych pzyznanych

Gminie Miasto Woclawek na realizacjq w 2018 roku zadah na zecz os6b niepelnosprawnych.

8. Uchwala Nr Ll/'l39/20'18 Rady Miasta Woclawek z dnia 16 pa1dziernika2}l8 r. w sprawie upowaznienia

Prezydenta Miasta Woclawek do zaciqgania zobowiqzah pzekraczajqcych rok budzetowy.

9. Uchwala Nr Ll/'140/2018 Rady Miasta Woclawek z dnia 16 pa2dziernika 2018 r. w sprawie upowa2nienia

Prezydenta Miasta Woclawek do zaciqgniecia zobowiqlania pzekraczajqcego rok budzetowy.

10. Uchwala Nr Ll/141/2018 Rady Miasta Woclawek z dnia 16 pazdziernika 2018 r. w spawie upowaznienia

Prezydenta Miasta Woclawek do zaciqgania zobowiqzah pzekraczajqcych rok bud2etowy,

11. Uchwala Nr Ll/142120'18 Rady Miasta Woclawek z dnia 16 pa2dziernika 2018 r. w sprawie upowaznienia

Prezydenta Miasta do zaciqgnigcia zobowiqzania na realizacje zadania pn. ,,Woclawska Wigilia"

12. Uchwala Nr Ll/143/20'18 Rady Miasla Woclawek z dnia 16 pa2dziemika 2018 r. w sprawie upowaznienia

Prezydenta Miasta do zaciqgnigcia zobowi4zania na realizacjg zadania pn. ,,Prezentacja w mediach

lokalnych 2yczei Swi4teczno-noworocznych kierowanych do mieszkanc6w Wloclawka".
'13, Uchwala Nr Ll/14412018 Rady Miasta Woclawek z dnia 16 pa2dziernika 2018 r. w sprawie upowaznienia

Prezydenta Miasta do zaciqgnigcia zobowiqzania na realizacje zadania pn. ,,Sylwester miejski".

14. Uchwala Nr Ll/145/2018 Rady Miasta Woclawek z dnia 16 pa2dziemika 2018 r. w sprawie upowaznienia

Prezydenta Miasta Woclawek do zaciqgania zobowi4zania zwiqzanego z realizaqq pzedsiewziecia

dotyczqcego bie2qcej konsenrracji i remont6w pzystank6w komunikacyjnych na terenie miasta Woclawek

wraz z usuwaniem skutk6w wandalizmu.

15. Uchwala Nr Ll/146/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 16 pa2dziemika 2018 r. w sprawie upowa2nienia

Prezydenta Miasta do zaciqgnigcia zobowiqzania zwiqzanego z realizacjq pzedsigwziecia dotycz4cego

zakupu energii elektrycznej na potzeby jednostek organizacyjnych Gminy Miasta Woclawek oraz

o5wietlenia ulicznego.

1.

3,

5,

6.



1. Uchwala Nr LU14712018 Rady Miasta Wloclawek z dnia '16 pa2dziemika 2018 r. zmieniajqca uchwah
w sprawie udzielania bonifikat i wysokoSci stawek procentowych pzy zbywaniu pftMa wlasnosci

nieruchomoSci gruntowych, stanowiqcych wlasnosd Gminy Miasto Wloclawek, na zecz czlonk6w
wsp6lnot mieszkaniowych oraz sp6ldzielni mieszkaniowych celem popnawy warunk6w zagospodarowania
nieruchomo5ci pzyleglych.

Uchwala Nr Lln SnUg Rady Miasta Wloclawek z dnia 16 pa2dziemika 2018 r. w sprawie okre6lenia

warunk6w udzielania bonilikat iwysokosci stawki procentowej od oplaty za pzeksztalcenie prawa

u2ytkowania wieczystego w prawo wlasno6ci nieruchomosci dla spdldzielni mieszkaniowych.

Regulamin glosowania na lawnik6w.

Protok6l komisjiskrutacyjnejpowolanejw trakcie Ll Sesji Rady Miasla Woclawek w celu pneprowadzenia

wyborow do Sqdu Okqgowego we Woclawku.

Karty do glosowania w wyboftrch lawnik6w do S4du Okrggowego we Wloclawku na kadencjg od roku

2016 do roku 2019, zgloszonych w wyborach uzupelniajqcych.

Protokof komisji skrutacyjnej powolanej w tnkcie Ll Sesji Rady Miasta Woclawek w celu pzeprowadzenia

lvybor6w do S4du Okqgowego we Woclawku w ponownym glosowaniu.

Karly do glosowania w wybonach lawnik6w do Sqdu Okrggowego we Woclawku na kadencjq od roku

2016 do roku 2019, zgloszonych w wyborach uzupelniajqcych - ponowne glosowanie.

Lista wybnanych lawnik6w.

5.

Protok6l spozqdzila
Barbara Nowak

podinspektor
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